
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Elnök
2024. 09. 24. - 2024. 11. 26.

ESEMÉNYNAPTÁR

Tevékenység Dátum Személyek

Egyeztetés gazdasági ügyekről 2024. 09. 25. Kálmán Levente
EHÖK gazdasági alelnök

Dékáni Tanács 2024. 09. 25.
Kari Tanács 2024. 09. 25.
EHÖK Elnökség 2024. 09. 25.
EHÖK Rendezvényszervezői Bizottság 2024. 09. 30.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 01.
OHÜB 2024. 10. 01.
Rendezvényes Munkacsoport megbeszélés 2024. 10. 05.
Szenátus 2024. 10. 07.
Tisztségviselői ülés 2024. 10. 08.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 09.
Egyeztetés az ELTEFesztről 2024. 10. 10. Novák Zsófia, Pádár Kitti
ELTEFeszt 2024. 10. 11.
Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 10. 14.
Egyeztetés az Eötvös József Collegium
képviselőivel 2024. 10. 14. Saly Eszter, Cziráki Kamilla

Egyeztetés a Bolyai János Szakkollégium
képviselőivel 2024. 10. 14. Novák Zsófia, Saly Eszter, Vass Bá-

lint, Karikó Csongor Csanád
EHÖK Küldöttgyűlés 2024. 10. 16.
Egyeztetés az EHÖK Elnökség tagjaival 2024. 10. 16.
TéTéKás Borzongás 2024. 10. 18.

Egyeztetés a Kari Vezetőséggel 2024. 10. 18.

Kacskovics Imre, Mádlné Szőnyi
Judit, Müller Viktor, Túri Lász-
ló, Varróné Boros Melinda, Dombo-
róczky Balázs, Mig András

Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 10. 21.
Egyeztetés 2024. 10. 21. Jásdi Mihály
Ellenőrző Bizottsági ülés 2024. 10. 21.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 22.
Alkotótábor 2024. 10. 25-27.
Egyeztetés a TTK DÖK elnökével 2024. 10. 28. Oravecz Orsolya
Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 11. 04.
Választmány 2024. 11. 04.
Egyeztetés a Hallgatói Alapítvánnyal 2024. 11. 05. Jeges Viktor Péter
EHÖK Sportbizottság 2024. 11. 05.
Egyeztetés az InterNyúzról 2024. 11. 06. Glück Krisztina
Dékáni Tanács 2024. 11. 06.
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Tevékenység Dátum Személyek
Kari Tanács 2024. 11. 06.
EHÖK Elnökség 2024. 11. 06.
TTK Összdolgozói Értekezlet 2024. 11. 07.

Az egyetem ezeréves eszménye és jövőképe
c. konferencia 2024. 11. 06.

Varga-Bajusz Veronika, Stumpf Ist-
ván, Kacskovics Imre, Halász Gá-
bor, Szakos Enikő

Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 11. 11.
Egyeztetés 2024. 11. 11. Novák Zsófia

Egyeztetés a Kari Vezetőséggel 2024. 11. 12. Kacskovics Imre, Varróné Boros
Melinda, Jeges Viktor Péter

Egyeztetés 2024. 11. 11. Koller László Olivér
EHÖK Elnökség 2024. 11. 13.
Mentorrendszer záróbuli 2024. 11. 06.
Szenátus 2024. 11. 18.

InterNyúz felvétel 2024. 11. 19. Kacskovics Imre, Glück Krisztina,
Szász Boglárka, Papp Dániel

Egyeztetés 2024. 11. 20. Papp Zsombor, Szigeti Boldizsár
Egyeztetés 2024. 11. 20. Szirtes Gábor János
Választmány* 2024. 11. 21.
Gólyabál* 2024. 11. 22.

A *-al jelölt programok a beszámoló megírása után kerülnek megrendezésre, azokról szóbeli tájékoztatást
tudok nyújtani.

1. TESTÜLETEK

1.1. SZENÁTUS

Az Szenátus októberi ülésén napirenden volt a Hallgatói Követelményrendszer módosítása többek kö-
zött a diploma minősítésével kapcsolatosan, melyről előzetesen az OHÜB és véleményt formált és az
EHÖK Elnökség tagjaival is egyeztettünk. A TTK javaslatát a kiváló minősítés és a kerekítési szabályok
megváltoztatásáról a testület többségi döntéssel elfogadta, így - mivel az a hallgatók számára egyértel-
műen kedvező változtatás - azonnal bevezetésre került. A közeljövőben erről az érintett hallgatók felé
tájékoztató email várható a Kar és a TTK HÖK részéről.

1.2. KARI TANÁCS

Az ülések anyagát előzetesen a Dékáni Tanács ülésein átbeszéltük. Szakirányú továbbképzési szakok ön-
költségének jelentősebb emeléséről hozott döntést a testület. Továbbá a szabályozási környezet változása
miatt lehetőség nyílik az önköltségek emelésére felmenő rendszerben az alap- és mesterképzési szakokon
is, melyre az előirányzat 20%-os emelést javasol és, melyről a közeljövőben szintén döntés születhet. Az
összdolgozói értekezleten részt vettem és meghallgattam a Kar Vezetőségének stratégiai témájú előadá-
sát és az azt követő diskurzust. Örömmel hallottam, hogy a nehéz gazdasági helyzet ellenére a hallgatói
mobilitás terén például bővülni fog a hallgatók előtt álló lehetőségek sora.

1.3. EHÖK ELNÖKSÉG

Az EHÖK Elnökségi üléseken átbeszéltük a legfontosabb aktualitásokat. Szomorúan tapasztalom az
üléseken, hogy a gazdasági és a rendezvényszervezést illető kérdésekben nem halad zökkenőmentesen
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az EHÖK munkája és ez a kari működésre is kihatással van. Szomorúan tapasztalom azt is, hogy a
kari elnökök gyakran nem személyesen hanem helyettesítéssel vesznek részt az ülésen, így nincs mindig
lehetőség kellő mértékű egyeztetésre. Összességében az üléseken az EHÖK kabinet működéséről alkotott
benyomásom szerint a hatékony és gördülékeny munkavégzéshez szükséges még előrelépéseket tenni.
Igyekszem a legégetőbb kérdéseket mindezek ellenére napirenden tartani és pragmatikusan képviselni a
kari érdekeinket. Az üléseinken időről időre meghívott vendégek is részt vesznek, akikkel konstruktív és
hasznos beszélgetéseket tudtunk folytatni. Jelen időszakban Babos János szolgáltatási igazgató úrral és
Darázs Lénárd rektorhelyettes úrral.

1.4. EHÖK KÜLDÖTTGYŰLÉS

Az EHÖK Küldöttgyűlésén a tisztségviselők beszámolóiról nyílt szavazással alkotunk véleményt. A félév
első ülésén javasoltam a titkos szavazásra való áttérést, mely kapcsán egy érdekes és hasznos vita alakult
ki, de alapvetően a többség a nyílt szavazást tartotta továbbra is a szerencsésebb megoldásnak. Az EHÖK
kabinet tagjai közül Molnár Levente rendezvényszervezői referens beszámolója nem került elfogadásra,
mely után a tisztségből visszahívásra került és a tisztség jelenleg is betöltetlen. Az illetékes bizottság
vezetésével és a legégetőbb feladatok ellátásával kapcsolatos teendőket az EHÖK elnöke, Domboróczky
Balázs végzi jelenleg.

1.5. VÁLASZTMÁNY

Az elmúlt időszakban az Önkormányzat operatív kérdéseinek eldöntésére több alkalommal választmányi
ülést hívtam össze, melyek tapasztalatom szerint tartalommal bőségesen megtöltésre kerültek. Elen-
gedhetetlennek tartom, hogy a Küldöttgyűlési ülések között és azok anyagait előkészítendő több kisebb
létszámú ülés kerüljön megtartásra, hogy a legfontosabb kérdéseket legyen lehetőségünk átbeszélni rész-
letesen. Fontos volt például ülést tartani a novemberi Kari Tanács előtt, hogy a delegáció létszáma teljes
tudjon lenni.

1.6. ELLENŐRZŐ BIZOTTSÁG

Az időszakban egy közéleti ösztöndíjjal kapcsolatos állásfoglalás ügyében meghívásra részt vettem az
Ellenőrző Bizottság ülésén, melyen számos gondolat felmerült, amelyeket be lehet majd csatornázni a
tisztségviselői ösztöndíjazási és beszámoltatási rendszer felülvizsgálatába.

2. EGYEZTETÉSEK

2.1. KARI VEZETŐSÉG

Az időszakban több alkalommal is egyeztetésen vettem részt a Kar Vezetőségével. Az EHÖK elnöke és
elnökhelyettese, illetve a dékán és a dékánhelyettesek körében átbeszéltük a legfontosabb aktualitásokat
és stratégiai elképzeléseket. Tárgyalás történt az Önkormányzat és a Hallgatói Alapítvány Déli Épületben
való területhasználatáról is, mellyel kapcsolatban szóbeli tájékozatást fogok nyújtani.

2.2. SZAKKOLLÉGIUMOK

Sikerült Saly Eszter szervezetfejlesztésért felelős referens szervezésében felvennünk a kapcsolatot a TTK-s
hallgatókat érintő szakkollégiumok képviseletével, akikkel átbeszéltük a közös ügyeket és együttműködési
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lehetőségeket.

3. RENDEZVÉNYEK

3.1. REKRUTÁCIÓ: ELTEFESZT

Az ELTEFeszt rekrutációs programon a lebonyolításban részt vettem és segítettem a hallgatói segítők
munkáját.

3.2. KÖZÖSSÉG: TÉTÉKÁS BORZONGÁS

A kari halloweeni eseményünkön szervezőként örömmel részt vettem és a jelmezverseny zsűrizésében is
lehetőségem adódott kipróbálni magam.

3.3. SZAKMA ÉS CSAPATÉPÍTÉS: ALKOTÓTÁBOR

Örömömre szolgált, hogy a stratégiai döntéseinknek megfelelően egy alapvetően alkalmas, megfizethető
helyszínen és a feladatvállalásnak nagyjából megfelelő létszámmal tudtuk megvalósítani az Alkotótábort,
melynek szakmai eredményei minden bizonnyal érzékelhetőek lesznek a munkánkban a közeljövőben.
Bízom benne, hogy a magok, melyeket közösen elvetettünk táptalajra találnak a szervezeti működésünk
fejlesztésében és mielőbb szárba szökkennek. A szervezés és a kommunikáció során történt kisebb-nagyobb
hibákból pedig igyekszünk levonni a szükséges tapasztalatokat. A szervezésben és a lebonyolításban
köszönöm minden résztvevő segítségét, kiemelten Saly Eszter szervezetfejlesztési referensét, Novák Zsófia
elnökhelyettesét és Nováki Lóránt gazdasági referensét!

4. KOMMUNIKÁCIÓ

4.1. INTERNYÚZ

Nagy örömömre szolgált, hogy Kacskovics Imre dékán úr elfogadta meghívásunkat a TéTéKás Nyúz
podcastjébe és kérdezőként Glück Krisztina szerkesztő mellett a kérdések előkészítésében és magán a
felvételen is közreműködhettem.

5. EGYÉB

5.1. AZ EGYETEM EZERÉVES ESZMÉNYE ÉS JÖVŐKÉPE C. KONFERENCIA

A Nemzeti Közszolgálati Egyetemen megrendezésre kerülő konferencia záró előadásán részt vettem, me-
lyen Varga-Bajusz Veronika államtitkár asszony és Stumpf István korábbi kormánybiztos úr is a beszélők
között szerepeltek, hogy teljesebb képet kaphassak a felsőoktatást érintő aktuális országos jelentőségű
témákban. Örömmel tapasztaltam, hogy a beszélgetésen Kacskovics Imre dékán úr véleményem sze-
rint kellő súllyal és olykor konfliktust nem kerülve artikulálta a Kar és az Egyetem számára stratégiai
jelentőségű álláspontokat, tapasztalatokat, véleményeket.
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Fogadóóráimat egyéni megkeresések alapján megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tiszt-
ségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget
tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Budapest, 2024. november 21.

Gombás András
elnök
ELTE TTK HÖK
elnok@ttkhok.elte.hu
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KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Elnökhelyettes 

2024.09.24– 2024.11.26. 

Eseménynaptár 

 

2024.09.26. Tisztségviselői beszélgetés- Papp Zsombor, Bosnyák Dávid, Sárvári Ferenc 

2024.10.02. Tisztségviselői beszélgetés- Kiss Bence László, Kisteleki Lea, Szirtes Gábor 

2024.10.08. Tisztségviselői ülés  

2024.10.11. ELTEFeszt  

2024.10.14. EHÖK Rendezvényes bizottsági ülés  

2024.10.15. Választmány, Tisztségviselői beszélgetés- Tóth Katalin, Herczeg Flóra, Troják 

Arnold 

2024.10.16. Biológia Intézeti Tanács, EHÖK Küldöttgyűlés 

2024.10.17. Tisztségviselői beszélgetés-Géczy Patrik Gábor, Füzi Réka  

2024.10.18. TéTéKás Borzongás  

2024.10.21. Gólyabál megbeszélés 

2024.10.25-10.27. Alkotótábor 

2024.11.04. Gólyabál megbeszélés, Választmány  

2024.11.06. Kari Tanács  

2024.11.07. EHÖK Rendezvényes bizottsági ülés 

2024.11.11. Gólyabál megbeszélés 

2024.11.13. Megbeszélés Dr. Kovács M Gáborral, Dr. Schlett Katalinnak és Jásdi Mihállyal 

2024.11.14. Tisztségviselői beszélgetés- Koller László Olivér, Mészáros Dorottya 

2024.11.18. Gólyabál megbeszélés  



  
2024.11.19. Bizottsági ügyrend megbeszélés- Bosnyák Dávid, Szász Boglárka, Tisztségviselői 

beszélgetés Tokai Tamás 

2024.11.21. Választmány 

2024.11.22. BGGyK-BTK-TTK Gólyabál, Rekrutációs Bizottság ülés 

 

Szöveges Beszámoló:  

Elnökhelyettesi feladatok:  

Az elmúlt két hónapban Saly Eszterrel együtt felkerestük a tisztségviselőket, ahol egy 

beszélgetést folytattunk arról hogy érzik magukat, mit gondolnak feladataikról, van e bármilyen 

problémájuk, amelyben segítségre lenne szükségük. Ezek a beszélgetések fontosak és 

informatívak voltak számunkra és remélem a tisztségviselők számára is. Beszámolóm írásáig a 

tisztségviselők legnagyobb részével már tudtunk egyeztetni, de hátra van még néhány 

beszélgetés. Ezeket remélhetőleg a következő hetekben megejtjük.  

Az októberi tisztségviselői ülésen szót ejtettünk a beszámolókról, a küldöttgyűlésekről, a 

Hallgatói Alapítvány lehetőségeiről, csapatépítő ötletekről és egy házi feladatról. A házi feladat 

minden tisztségviselőnek az volt, hogy részletesen írja le a tisztség kiírása alapján feladatait és 

azt milyen módon kell ezeket a feladatokat ellátni. Ezeket a házi feladatokat legtöbb 

tisztségviselőtől megkaptuk és a következő időszakban fogjuk átnézni őket, készíteni ebből egy 

kisokost.  

Október végén, az őszi szünet előtt megrendezésre került az alkotótábor Mogyoródon, mely 

véleményem szerint nagyon jól sikerült. Tudtunk haladni a stratégiaalkotással, a bizottsági 

kérdéssel és emellett csapatépítésre is maradt időnk. 

 

Rendezvények:  

Október elején megrendezésre került az ELTEFeszt. Ennek szervezését még Pádár Kittivel 

együtt koordináltuk. Utólag is köszönöm neki és az összes standoknál álló segítőnek a munkát!  

Október 18-án egy kettő részből álló TéTéKás Borzongást tartottunk. Itt az első lépés a 

tökfaragás, majd a jelmezversennyel egybekötött halloweeni buli volt a program. Az esemény 



  
remekül sikerült, sokan részt vettek a program valamelyik felén. Köszönöm a segítséget Pádár 

Kittinek, Bosnyák Dávidnak, Fehér Zsombornak, Géczy Patriknak és a Hallgatói 

Alapítványnak!  

Az idei gólyabált a BTK-val és a BGGyK-val közösen szerveztük. A szervezés során heti 

megbeszélések keretében egyeztünk meg a fontos kérdésekről. A gólyabál rendben lezajlott, 

nagyobb problémák nélkül.  

Jelenleg szervezés alatt van az idei Karácsonyi Ronda Pulcsis Karaoke buli, mely december 6-

án lesz a Könyvtár Klubban. Mindenkinek ajánlom, hogy jöjjön el és nézze meg mit hoz neki 

idén a Mikulás.  

A rekrutációs ülésen a december 10-én tartandó nyílt napról volt szó. Az oktatók a legtöbb 

szakterületről keresnek hallgatói segítőket a standokhoz, ezeknek módjáról és lehetőségeiről 

kérdeztek engem a bizottság tagjai. Az emberek toborzását Géczy Patrikkal és a Szacskókkel 

együtt szeretném megvalósítani.  

 

Biológia Intézet:  

A kutatók éjszakáján és az ELTEFeszten segítő hallgatók adatainak bekérését és közéleti 

igazolásuk létrehozásának segítését elvégeztem. Az intézetigazgatóval és helyettesével 

tartottunk egy megbeszélést, mely során a programokon tevékenykedő hallgatók ösztöndíj 

lehetőségeit és azok igazolásának menetét tárgyaltuk meg. Emellett szóba került a külföldi 

hallgatók kérdései is, melyről az információkat továbbítottam Frits Anitának. A kémia intézettel 

együtt megrendezésre került a Sanofi workshop, ahol köremaillel és Instagram posztolással 

igyekeztem segíteni Heczeg Flóra munkáját.  

 

Esélyegyenlőség:  

Az elmúlt időszakban sajnos egyik EHÖK Esélyegyenlőségi bizottsági ülésen se tudtunk ott 

lenni. Ezekről az információkat megkaptuk, így továbbítani tudunk minden fontos információt 

hirdetést a hallgatók felé. Az esélyszoba az északi épület 2.73-as terme lesz, megnyitója pedig 

november 29-én esedékes.  

 



  
Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői 

levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget 

tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám 

bizalommal! 

 

Novák Zsófia 

Elnökhelyettes 

ELTE TTK HÖK 

elnokhelyettes@ttkhok.elte.hu 

Budapest, 2024. november . 

 



KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ
Gazdasági referens

2024. szeptember 24. - 2024.november 26.

Eseménynaptár

Tevékenység Dátum Személyek

ISZ és Kisleltári lista leadása 2024. szeptember 26. -

GT mentorpólók 2024. 09. 30. - 11. 21. KFT

Szállás szervezés Alkotótáborra 2024. 09. 24. (08.28) -
10.17.

Oszt. kir., KFT, Gombás And-
rás, Novák Zsófia, KGH

Gazdasági bizottság 2024. szeptember 30. GB Tagok

TTK HÖK Pólók 2024. 10. 07. - folyamat-
ban

Novák Zsófia, KFT, Maliszka Ist-
ván

Tisztségviselői ülés 2024. október 8. Tisztségviselők

Konzultáció 2024. október 8. Kálmán Levente

Választmány 2024. október 15. Tagok és más jelenlevők

Konzultáció 2024. október 16. Szolgáltató KFT

Email 2024. október 18. Szolgáltató KFT

BGGyK x BTK x TTK Gólyabál
Megbeszélés 2024. október 21. 3 kar szervezői

Alkotótábor 2024. október 25-27. Résztvevők

Választmány 2024. november 4. Résztvevők

MVGYOSZ Számla és TIG 2024. november 07. KGH, MVGYOSZ

BGGyK x BTK x TTK Gólyabál
Megbeszélés 2024. november 11. 3 kar szervezői

GB ügyrend vázlat 2024. november 20. -

Választmány 2024. november 21. Tagok és más jelenlevők

Szöveges beszámoló

Választmány
Az utóbbi időszak választmányain résztvettem, mert rendre merültek fel gazdasági ügyekkel kapcsolatos
kérdések, melyekre tisztségemből fakadóan válaszolnom kellett.

Kisleltár
Az időrendi bontásban jelölt időpontban kezdeményeztem a kisleltári kivezetést, az ehhez szükséges
dokjumentumokat elküdtem az EHÖK irodába.
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Iskolaszövetkezet
A Gólyatábor vidósát Iskolaszövetkezeti kifizetéssel próbáljuk jutalmazni, az ehhez szükséges doku-
mentumokat elküdtem az EHÖK irodába, de az ügy még lezáratlan, és folyamatban van a kifizetés.

GT mentorpólók
A Gólyatábor pólórendeléséből nem sikerült maradéktalanul minden mentornak pólót biztosítani, ezért
kezdeményeztük a bezerzésüket, és ezek már megérkeztek az Irodába.

Alkotótábor
Az Alkotótábor szállásának lebeszélése bár nem zökkenőmentesen, de végül megvalósult, és résztve-
vőként nagyon jónak találtam, fűtési, és felszereltségi szempontból, bár elismerem, hogy higéniailag
nem voltam maradéktalanul (azt gondolom többed magammal) megelégedve az szobákkal. Minden-
nek ellenére ez ár-érték arányban nagyon kedvező volt az önkormányzat számára, még a faházas,
osztálykirándulásos alternatívák mellett is. Köszönettel tartozom a szállás megszervezéséért Gombás
Andrisnak, Novák Zsófiának, és a KFT-nek.

Gazdasági bizottság
Az időrendi bontásban megjelölt időben részt vettem az EHÖK Gazdasági bizottságának ülésén. Az
egyes karokon való költségvetési helyzetek mellett megbeszéltük egy módosított költség táblázat létre-
hozát, mely meg is valósult egy következő ülésen, melyen sajnos nem tudtam részt venni, de a karunk
tervezett, és megvalósított költéseit felvittem a Kari táblázatba.

TV ülés
A bontásban jelölt ülésen megbeszéltek eredménye képpen jelen beszámolómat LATEX-ben készítettem
el.

Utódképzés
Tisztségvselőként terveim szerint ez lesz az utolsó évem, ezért elkezdtem az Utódképzés felé megtenni
az első lépéseket. Megkerestem Kálmán Levente volt Gazdasági alelnököt, hogy szerintem érdemes
lenne a karokkal közösen, és a KFT, KGH felülvizsgálatával egy Gazdasági kisokost létrehozni, mely
segítségével a tisztségem átláthatósága, és tanulhatósága javulna. Ez az önkormányzati célkitűzés-
sekkel is egyezik, ezért a munka elkezdődött. Sajnos Levente a beszámolóm írásakor már lemondott
tiszségéről, ezért jelenleg megakadt a dolog, de az új Alelnökkel azt gondolom akár megvalósítható is
lesz a kisokos megírása.

Ezeken felül szeretném a beszámolómba is belefoglalni, hogy amennyiben érdekel a Gazdasági
referens tisztség, és szeretnél gazdasági ügyekkel foglakozni, feltétlenül keress meg, és fel-
készítelek a tiszséggel járó feladatokra, melyekben megfelelő felksézülés után ki is próbálhatod magad,
amennyiben természetesen ez érdekelne. Ezen tudás és tapasztalatok birtokában nagyon jó esélyekkel
indul bárki a tisztégért a következő ciklusban.

Fogadóóráimat egy kivétellel megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői leve-
lezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.
Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Pilisborosjenő, 2024. november 23.

Nováki Lóránt
gazdasági referens
ELTE TTK HÖK
gazdasagi@ttkhok.elte.hu
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Kisteleki Lea  2024.11.26. 
ELTE TTK HÖK Informatikus  Küldöttgyűlés 

Időrendi bontás 

 2024. 09. 24. Küldöttgyűlés 

 2024. 09. 25. Levelezési listák karbantartása 

 2024. 09. 26. Külügyi mentorjelentkezés űrlap 

 2024. 09. 28. FF-matek állomásos túra jelentkezés űrlap 

 2024. 10. 02. Megbeszélés Nagy Róberttel – sablonhonlap 

 2024. 10. 11. Tisztségviselők adatainak frissítése a honlapon 

 2024. 10. 30. Tisztségi pályázatok frissítése a honlapon 

 2024. 11. 04. Választmány 

 2024. 11. 06. osztondij.elte.hu frissítése 

 2024. 11. 16. új honlaplehetőségek feltérképezése 

 2024. 11. 22. új felhasználók létrehozása a déli hallgatói irodában. 

 

Szöveges beszámoló 

Küldöttgyűlés és Választmány 
A küldöttgyűlésen feladatom a titkos szavazások lebonyolítása, ezt meg is tettem. 
Mivel első alkalom volt, sok meglepetéssel kerültem szembe, amiket igyekeztem 
rögtönözve orvosolni. Tanultam a hibákból, a következő ilyen alkalomkor, a 
választmány esetében már felkészültem előre, így sokkal gördülékenyebben ment 
a szavazások lebonyolítása.  

osztondij.elte.hu 
Az új ösztöndíjkiírásokat feltettem a honlapra, a megfelelő linkeket frissítettem, 
majd az egyes hibákat, hiányosságokat javítottam. Itt, és a ttkhok.elte.hu-n is 
többször előfordul, hogy csak egy-egy apróságot kell javítanom. Ezeket nem 
emeltem ki az időrendi bontásban, hiszen csekély időt vesznek igénybe, azonban 
összességében ez is egy fontos része informatikusi munkámnak.  

ttkhok.elte.hu 
A honlapon frissítettem a lemondások következtében a tisztségviselői 
adatlapokat, valamint a pályázási lehetőségeket. Segítettem egyes 
tisztségviselőknek a saját adatlapjuk kiegészítésében, valamint feltöltöttem a 
hiányzó fájlokat, meghívókat. 

ttkhokteszt.elte.hu 
Létezik egy ilyen webszerverünk, amin jelenleg semmi használható nincs. Úgy 
döntöttem, ezen lehetne kialakítani a következő honlap prototípusát. Problémába 
ütköztem a Word Press feltelepítésénél, amire nem találtam még megoldást, így 
úgy döntöttem, erre később térek vissza.  



Kisteleki Lea  2024.11.26. 
ELTE TTK HÖK Informatikus  Küldöttgyűlés 

ELTE sablonhonlap – kemia.ttkhok.elte.hu 
Nagy Róberttel való megbeszélésem során megtanultam használni a 
kemia.ttkhok.elte.hu honlapkezelő felületét. A honlapot meg is lehet tekinteni, 
azonban tartalom még nincs rajta. Herczeg Flórával (Kémia szakterületi 
koordinátor) elkezdtünk egyeztetni, az általa elkészített, jóváhagyott tartalmak 
fognak majd megjelenni a honlapon. 

Levelezési listák 
Töröltettem néhány elavult levelezési listát Szirtes Gábor (Matematika szakterületi 
koordinátor) és Gombás András (elnök) kérésére. Valamint végbementek 
jelszóváltoztatások is és folyamatos az engedélyezésre váró e-mailek 
felülvizsgálása.  

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői 
levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek 
eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám 
bizalommal! 

Budapest 2024. 11. 23. Kisteleki Lea 
 informatikus@ttkhok.elte.hu 
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Időrendi bontás: 

 

• 09.25. EHÖK Tanulmányi Bizottság 

• 09.26. Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

• 10.08. Tisztségviselői ülés 

• 10.21. EHÖK Tanulmányi Bizottság 

• 10.26. Alkotótábor 

• 10.30. Kémia Intézeti Tanács 

• 11.11. Rendkívüli EHÖK Tanulmányi Bizottság 

• 11.21. Választmány 

• 11.25 EHÖK Tanulmányi Bizottság 

 

 

EHÖK Tanulmányi Bizottság: 

 

 Az előző Küldöttgyűlés óta eltelt időszakban több fontos szál is előkerült a Tanulmányi 

Bizottságban (ezentúl: Tanbiz.). A legfontosabb ezek közül az új Neptun rendszer, és a körülöttük folyó 

kérdések voltak. Sikerült hozzáférést szereznünk az EHÖK iroda egyik számítógépéhez, így volt 

lehetőségünk a 11.11.-én tartott rendkívüli Tanbiz. ülésen kipróbálni. Valójában esszenciálisan nem 

változott meg a rendszer, teljesen ugyan azon az alapon működik, mint a jelenleg érvényben lévő, főleg 

vizuális változtatások kerültek bevezetésre, amik nagyon megkönnyítik a kezelését, és felhasználó-

barátabbá teszik ezt. Nem lesz átállási idő, és nem lesz lehetőség a régi Neptunt használni attól a ponttól 

kezdve, hogy az újat elindítják, nem marad meg párhuzamosan. Sajnos az Oktatási Igazgatóság nem 

tudott érdemben választ adni arra, hogy konkrétan mikor kerül bevezetésre, első körben október-

novembert mondtak, viszont a jelen állás szerint december elejére is kicsúszhat. Az új Neptunhoz tartozó 

„nagy kisokos” készülőben van jelenleg is. 

 Az egyetem Canvas felületein nem lesz ezentúl lehetőség a „Chat” funkcióra, a vizsgákon 

történt csalások végett. 

 Az OHV kérdőívek háttérbe szorultak jelenleg a Neptun ügye miatt. 

 

 

Az önköltségemelésről: 

  

 Az önköltségi díjak meghatározására vonatkozó változások a 2011.évi CCIV. törvény (a nemzeti 

felsőoktatásról szóló törvény) módosításainak részeként történtek. A legfontosabb változtatások, 

amelyek az önköltségi díjak az egyetemek általi rugalmasabb megállapítását lehetővé teszik, 2024. 

november 1-jén léptek életbe. Ennek az új rendszernek a lényege, hogy az eddigi rendszertől eltérően 

megengedi, hogy a képzési normatívától eltérő összeget állapítson meg az egyetem az önköltségre. 
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 E törvénymódosítás miatt a Kancellária indítványozta egyetemi szinten az alap-és 

mesterképzések 20%-os önköltségemelését, a szabályozási környezetre hivatkozva. A többi karon erről 

már megvolt a Kari Tanács szavazás, nálunk tévedésből ez még nem történt meg.  A KT 

levélszavazásban dönt az üggyel kapcsolatban, legkésőbb 2024.11.25-ig.  

A hallgatói megkeresésekre válaszoltam, tisztségemhez tartozó feladatokat elláttam. 

Köszönöm, hogy végig olvastad a beszámolómat! 

 

 

Koller László Olivér 

Tanulmányi referens 

 

         Kelt: Eger, 2024.11.22. 

 

 

 

 



 

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Tudományos Referens 
(2024.09.24. – 2024.11.26) 

Eseménynaptár 

Tevékenység     Dátum    Személyek 

Kari Tanács     09.25. 

EHÖK Tudományos Bizottság  09.26 

Rendezvényes Munkacsoport ülés  10.05. 

Tisztségviselői ülés    10.08. 

FF-Matematika SzVEÁT   10.09.   Rab Fanni, Szirtes Gábor  

EHÖK Küldöttgyűlés    10.16.  

Tisztségviselői megbeszélés   10.17.   Novák Zsófia, Saly Eszter 

Tétékás Borzongás előkészítése  10.18. 

EHÖK Tudományos Bizottság  10.24. 

Alkotótábor     10.25-27. 

Kari Tanács     11.06.  

KolHÖK Alakuló     11.14. 

EHÖK Tudományos Bizottság   11.19. 

TTK Nyílt Nap toborzás megbeszélés 11.20.  Herczeg Flóra, Sárvári Ferenc,  

Szirtes Gábor, Rab Fanni 

Választmány      11.21. 

 

 

 

 

 



 

Szöveges beszámoló 

I. EHÖK Tudományos Bizottság 

Az elmúlt három ülés során a bizottság tagjaival közösen korrigáltuk több pályázati és ösztöndíj 

kiírását, ezek leginkább apró finomítások, pontosítások voltak, melyek egyszerűbbé és átlátha-

tóbbá tették a dokumentumokat. 

Ugyanilyen változáson vittük át a bizottság ügyrendjét is.  

II. TTK HÖK Tanulmányi-Tudományos bizottság 

Koller László Olivérrel, a részönkormányzat tanulmányi referensével, elkezdtük kidolgozni a 

bizottság alapjait és tisztáztuk a célját. Közösen dolgozunk a leendő bizottság ügyrendjén. 

Ennek kapcsán személyesen beszéltem az Eötvös József és a Bolyai szakkollégiumok választ-

mányi elnökeivel, ahol felkértem őket, hogy amennyiben a bizottság létrejön, erősítsék annak 

csapatát jelenlétükkel. 

III. TTK HÖK Nyílt Nap 

A feladataim közé tartozik a tudományos programok, így a Nyílt Nap toborzásának koordiná-

lása is, így az elmúlt napokban megkezdtük az érdeklődő hallgatók gyűjtését a szakterületi ko-

ordinátorokkal.  

IV. Rendezvényes Munkacsoport feladatok 

Mivel a részönkormányzatunk nem rendelkezik Rendezvényszervezésért felelős referenssel, 

így a tisztség feladatait egy munkacsoport látja el, aminek magam is tagja vagyok. Ennek kere-

tében részt vettem a Földrajz-Földtudomány és a Matematika szakterületek közös SzVEÁT, 

illetve a TéTéKás Borzongás szervezésében, lebonyolításában. 

V. Kari Tanács 

Az elmúlt hónapok Kari Tanács ülésein főképp személyi kérdésekről voltak döntések, ezek 

bárki számára hozzáférhetőek az ülések jegyzőkönyveiben.  



 

Ezen kívül egy levélszavazás keretében állásfoglalást hoztunk a jövőbeli BSc és MSc képzé-

sek önköltségeinek emelésével kapcsolatban.  

 

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfi-

ókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.  

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalom-

mal! 

 

Géczy Patrik Gábor 
Tudományos referens 
ELTE TTK HÖK 
tudbiz@ttkhok.elte.hu 
70/5329073 



  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

[Titkár] 

[2024.09.24] – [2024. 11. 26.] 

Eseménynaptár 

• 2024.09.25 Rónai Edinának továbbítva lettek a Küldöttgyűlés által delegáltak listája. 

• 2024.09.25 Első weboldal kísérlet elkészülése, amivel automatizálni lehetne a delegáltak 

frissítését és automatikus továbbítását. 

• 2024.09.26 Több hónapos e-mailes egyeztetések után Gyulai Mártonnak kölcsön adom a 

projektort a Magyar Biotechnológus-hallgatók Egyesület eseményére. 

• 2024.09.26 TEAMS mappák hozzáférésének frissítése. 

• 2024.09.27 Gombás András elnök úrral egyeztettem, a beszámolók és Küldöttgyűlési anyagok 

feltöltéséről. 

• 2024.09.30 Kulcsos lista frissítése elkészült. Elnök úr lepecsételve továbbította azokat a 

megfelelő személyeknek. Emailben továbbítottam Gál Csabának. 

• 2024.10.01 EHÖK Delegálások kiküldése az EHÖK Elnöknek, Elnöki referensnek, és EHÖK 

Ellenőrző Bizottságnak. 

• 2024.10.01 Kártya igénylés leadása a továbbított emailre. Email formájában megkérdeztem 

milyen formában is hogyan lehet telefonos NFC funkcióval helyettesíteni a kártyákat. 

• 2024.10.01 Rab Fanni és Szirtes Gábor felvette velem a kapcsolatot az aznap tartott szacsok 

miatt. Rendelkezésükre álltam mikor vízforralót és társasokat szerettek volna igényelni. 

• 2024.10.02 Egyeztettem Saly Eszter Szervezetfejlesztésért Felelős Referenssel és Novák Zsófia 

elnökhelyettessel a titkári feladatkörökről, véleményemet kérdezték a Küldöttgyűlésről. 

• 2024.10.04 Alakuló Küldöttgyűlés beszámolójának újrafeltöltése. (Weboldal leállás miatt eltűnt 

a weboldalról) 

• 2024.10.07 Gál Csabának emailt fogalmaztam meg, amiben megkérdezem az NFC telefonos 

belépés menetét. Ingyenes kártyák igénylésének lehetőségét. 

• 2024.10.07 TEAMS jogosultságok átnézése, frissítése. Címke funkció tesztelése jövőbeli 

adminisztráció érdekében. 

• 2024.10.10 Gombás András elnök úrral egyeztettem egy lehetséges jövőbeli feladatról, ami a 

titkárt is érintheti, a vagyonnyilatkozattételekkel kapcsolatban. 

• 2024.10.11 Sinupe emailen keresztül újabb kapcsolatot szereztem, ahol információt tudok 

szerezni, a telefonos NFC belépésről. ELTE MUFIG Emailre küldtem egy újabb emailt az 

ingyenes kártyák lehetőségéről. 

• 2024.10.14. Gál Csaba válaszolt az emailemre. Ingyenesen 10 kártyát tud biztosítani, a mostani 

kártyákért cserébe. Ezügyben felveszem a kapcsolatot Gombás András elnök úrral. 

• 2024.10.17 Rónai Edinának kiküldtem a frissített Kari Tanács delegáltak listáját. 

• 2024.10.22 Tokai Tamással elkészítjük a Küldöttgyűlés Operatív működésének listáját. 

• 2024.10.26-27. Részt vettem titkárként az Alkotótáborban. Javaslatokat tettem a 

szervezetfejlesztési szekcióban. 

• 2024.10.31 Gombás András elnökkel takarítottuk az Északi Hallgatói Irodát. Jegyzőkönyv 

bizottságról tárgyaltunk. 

• 2024.11.01. Frissítettem a tisztségviselők táblázatot. Frissíttettem a TEAMS mappákat. 

• 2024.11.05. Emailben továbbítottam a Kari Tanácsba delegáltak listáját. 

• 2024.11.06. ELTE feszt és Kutatók éjszakája közéleti igazolások megírása. 

• 2024.11.06. Leadom a névlistát a beléptetési kártyákról az elnök úrnak véleményezésre. 



  
• 2024.11.08. Gál Csabának leadjuk a beléptető kártyákról szóló táblázatot. Ami tartalmazza azt 

a 10 tisztségviselőt, akik mihamarabb kapnak kártyát. 

• 2024.11.11. Gál Csabának továbbítom még egyszer a megadott listát. Titkárságon próbáltam 

foglalni termet a Sanofi workshopra, és ezen kívül a Küldöttgyűlés hangtechnikáját is 

egyeztettem velük. Az ELTE kommunikációs e-mailjére jeleztem, hogy tévesen szerepel az 

ELTE weboldalon a TTK HÖK Elnök neve. A kémia szakterület koordinátor kérésére ingyenes 

wifi szolgáltatást igényellek a Sanofi eseményre. 

• 2024.11.12. Átveszem az északi kártyákat. 

• 2024.11.20. Termet foglalok a Camp America előadására. 

 

Beléptetési kártyák helyzete az Egyetemen 

A gólyatábor után értesültünk elnök úrral, hogy lecserélték az északi épületben lévő kártya rendszert 

távollétünkben. Első kapcsolatfelvételnél azt a javaslatot tették, hogy a Déli épületben lévő kártyákért 

cserébe kaphat az Önkormányzat új kártyákat, és további kártyákért rendelnünk kell minimum 50 

darabot (több mint 50ezer forintért). Ez alatt az időszak alatt a déli épületben használatos kártyák 

érvényessége lejárt, és nem kértem még a megújítását, a lehetséges elvétel miatt. Többszöri emailezés 

után megtudtunk egyezni Gál Csabával, hogy ingyenes hozzájusson az Önkormányzat 10 darab 

kártyához. Ekkor elnök úr segítségével kiválasztottunk 10 tisztségviselőt, akiknek továbbítjuk az 

elsőkörön hozzájutott kártyákat. A lista leadása után frissítettem a déli épületbe való beléptetési 

kártyákat, átvettem és kiosztottam az újonnan beszerzett kártyákat. A jövőben szeretném, hogy több 

tisztségviselőnek jusson belépési kártya mindkét épületben. Iroda kulcsokból is több tisztségviselőnek 

szeretnék nyújtani.  

Hallgatói Iroda állapota 

Az elmúlt időszakban többször voltam iroda takarításon, aktívan részt vettem az iroda képének 

alakításán. Ezekről konzultáltam az Önkormányzat különbözői tagjaival. Az innen jövő megjegyzéseket 

és javaslatokat köszönöm szépen.  

Gombás Andrástól és Jeges Viktortól értesültem, hogy a közeljövőben a déli hallgatói iroda az egyetem 

vezetésének lesz átadva. A Hallgatói Önkormányzat a déli épületben a Hallgatói alapítvány irodájába 

fog költözni. Ebben a folyamatban dolgozok aktívan, hogy zökkenőmentesen végbe menjen.   

Beszámolók helyzete 

Az előző küldöttgyűlés óta három választmány ülés volt, amiből kettőn jegyzőkönyvvezetőként vettem 

részt. Az ezalatt elkészülő beszámolókat sajnos nem tudtam 8 nap alatt koordinálni. Ebben teljes 

mértékben felelőséget vállalok. A beszámolók a legutolsó választmánytól leszámítva, meglettek írva és 

le lettek ellenőrizve. Még nem tudtam a honlapra feltölteni ezeket a munkákat. Ez alatt az idő alatt az 

Ellenőrző Bizottság többször keresett a beszámolók részlete miatt, ilyenkor mindig továbbítottam nekik 

a kellő részt a beszámolóból.  

Ez alatt az idő alatt rengeteget konzultáltam a beszámolók stílusáról kinézetéről, megvalósításról. Ezeket 

a beszélgetéseket nagyon szépen köszönöm. A jövőben törekszem minél rövidebben, de annál 

precízebben koordinálni a beszámolók elkészítését. 

Az összes beszámolót, ami választmányi és küldöttgyűlési, feltöltöttem a nyáron egy teams csatornába. 

A csatorna privát és nem tudtam publikussá tenni, emiatt csináltam egy új teams csatornát, ahol 

elérhetőek visszamenően a beszámolók.  



  
 

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra 

érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal! 

Budapest, 2024. november 22. 

Kiss Bence László 

Titkár 

ELTE TTK HÖK 

telefonszám: 06 70 649 8633 

titkar@ttkhok.elte.hu 

mailto:titkar@ttkhok.elte.hu


  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

[Pályázati Ügyekért Felelős Referens] 

[2024.09.24] – [2024.11.23.] 

Eseménynaptár 

• 2024.10.16.–KÖB Rendes Ülés 

• 2024.10.21.-EB ülés egy közéleti ösztöndíj ügyében 

• 2024.11.05.-KÖB Levélszavazás 

• 2024.11.15.-Rendkívüli KÖB Ülés  

Az elmúlt időszakban elsősorban a szakmai, valamint a tanverkonf ösztöndíjak kiírásával 

foglalkoztam, amelyek pályázási időszaka november 30. és december 7. közé esik (hiánypótlás: 

december 10.). Köszönettel tartozom Saly Eszternek, Novák Zsófiának és Bosnyák Dávidnak 

a rövid határidőn belüli segítségért, ennek köszönhetően gyorsan kikerültek a kiírások magyarul 

és angolul is, így a hallgatók már több platformon elérhetik azokat. 

Az elmúlt két hónapban közel 100 közéleti (2 bíráló), valamint 2 egyszeri sportösztöndíj (1 

bíráló) érkezett be. A közéleti tevékenységekért továbbra is 1100 Ft/óra díjat tudunk biztosítani 

az ISZTK keretéből. Az októberi KÖB-ülés során egy rendszeres sportösztöndíj fellebbezését 

tárgyaltuk, míg a novemberi ülésen egy közéleti ösztöndíj kapcsán döntöttünk. 

Október végén egyeztettem Saly Eszterrel, Novák Zsófiával és Gombás Andrással. Felvetettük, 

hogy az EHSZÖB beszámolói oldal évek óta nincs frissítve; ezzel kapcsolatban már írtam 

Domboroczky Balázsnak, de sajnos még nem érkezett válasz. 

Az EHÖK elnökét többször megkerestem különböző ösztöndíjak ügyében (pl. 5vös5 segítői és 

bírálói bónusz). Az 5vös5 ösztöndíjak megérkeztek, és úgy tűnik, a bírálói bónuszt is az EHÖK 

keretéből fogja az egyetem kifizetni. 

Jeleztük a kari DÖK és EDÖK elnökök felé, hogy a havi 100.000 forintos ösztöndíjat túl 

magasnak találjuk, mivel az előző félévben nem ISZTK-arányosan került megállapításra az 

EDÖK által. A pontos helyzet tisztázása érdekében jelenleg várjuk a kari DÖK alapszabályát. 

Októberben EB-ülést tartottunk egy 15 órás közéleti ösztöndíjról. A fő kérdés az volt, hogy 

mentorfelelősként láthat-e el szakterületi koordinátori feladatokat az ileltő, illetve hogy a 

szakterületi koordinátor számára előírt feladatokat kizárólag csak ő végezheti-e el. Kérésemre 

a kari EB állásfoglalása után EHÖK EB állásfoglalás is érkezett. Köszönöm az Ellenőrző 

Bizottság munkáját és minden érintett türelmét, hozzájárulását a helyzet rendezéséhez. 

Az elmúlt KÖB-ülések jegyzőkönyvét Mészáros Dorottya elkészítette, jelenleg az én 

lektorálásomra várnak. Terveim szerint a Küldöttgyűlésig feltöltésre kerülnek. 

Ezen felül november 19-én átvettem az Északi épülethez tartozó belépőkártyámat Titkár Úrtól. 



  
Külön köszönettel tartozom Kisteleki Leának és Mészáros Dorottyának a folyamatos 

segítségért, valamint Kurucz Tamásnak az egyszeri szakmai ösztöndíjhoz szükséges sablonok 

elkészítéséhez. 

Fogadóóráimat megtartottam (kettő kivételével), mindennapi teendőimet elvégeztem, a 

tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, és a delegáltságommal járó 

kötelességeimet teljesítettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Ha bármilyen kérdésed van, fordulj hozzám 

bizalommal. 

Budapest, 2024. november 22. 

Tóth Katalin 

Pályázati Ügyekért Felelős Referens 

ELTE TTK HÖK 

palyazati@ttkhok.elte.hu 
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Mészáros Dorottya 
Szociális ügyekért felelős referens 

Küldöttgyűlési beszámoló 

(2024.09.24. – 2024.11.26) 

 
Időrendi bontás: 

 
• 2024.10.16. KÖB ülés 

• 2024.10.21. EB ülés 

• 2024.10.23. Megbeszélés Szabó Vanesszával (EHÖK szociális alelnök) a beérkezett 

pályázatokról (rendkívüli és fellebbezés) 

• 2024.10.30. SZÖB ülés 

• 2024. 11.14. Megbeszélés Novák Zsófiával (Elnökhelyettes) és Saly Eszterrel 

(Szervezetfejlesztésért felelős referens) 

• 2024.11.15. KÖB ülés 

• 2024.11.19. SZÖB ülés 

• 2024.11.21. Megbeszélés Szabó Vanesszával (EHÖK szociális alelnök) a beérkezett 

pályázatokról (rendkívüli) 

 

 

Részletes beszámoló: 
 

Kari Ösztöndíjbizottság: 

 

Az októberi KÖB ülésen döntöttünk a beérkezett közéleti pályázatokról, illetve egy kérdéses 

pályázat miatt állásfoglalást kértem az Ellenőrző Bizottságtól. Ezt egy EB ülés keretén belül 

beszéltük át, illetve az ügyet továbbvitték az EHÖK EB elé is, ahol hasonló állásfoglalást 

kaptunk.  

 

Október folyamán megírtuk a félév végi ösztöndíjak kiírásait (Egyszeri tanulmányi 

versenyeken és tudományos konferenciákon való részvétel támogatása ösztöndíj, Egyszeri 

szakmai ösztöndíj). Ezekről levélszavazás keretén belül döntöttünk, és kikerültek a honlapra is, 

illetve elérhetőek angol nyelven is.  

 

A novemberi KÖB ülésen döntöttünk a beérkezett közéleti pályázatokról, illetve bekerült az 

Egyszeri szakmai ösztöndíj mellékletei közé egy sablon, melyet az „egyéb” tevékenységek 

igazolására tudnak használni a hallgatók. Mivel ez csak később került ki, ezért ennek használata 

nem kötelező. 
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Szociális Ösztöndíjbizottság: 

 

Szeptember végén elbíráltam a fellebbezésre beérkezett kérvényeket. Ezt Szabó Vanesszával 

október folyamán tárgyaltuk át az október 10-éig beérkezett rendkívülikkel együtt, ezután 

döntött ezekről az EHSZÖB is. A hallgatókat kiértesítettem, illetve akiknél egyszerű 

pontmódosítás volt, ők már meg is kapták a javított ösztöndíjat. 

 

Októberben tartottunk még egy SZÖB ülést is, ahol stratégiai kérdések merültek fel, illetve a 

problémáinkkal fordulhattunk Vanessza felé.  

 

Novemberben szintén egy hasonló ülésen prezentáltam a rendkívüliket, majd a döntések után 

kiértesítettem a hallgatókat. A SZÖB ülésen átbeszéltük, hogy a félév eleji pályázási időszak 

milyen volt, a felkészítés során milyen problémák merültek fel. Ezen kívül tervezünk egy 

workshopot szervezni, ami a bírálók számára lenne elérhető, és szakemberek segítenének olyan 

kérdésekben, mint például a jövedelmek kiszámítása. Egy új projekt is folyamatban van, egy 

videósorozat, mely a hallgatóknak lenne segítség a leadáshoz. Ehhez kértem fel pár bírálót a 

karról, hogy segítsenek ennek megvalósításában.  

Ezen a héten elkezdtem felkeresni azokat a hallgatókat, akik új eljárásban részesültek a 

fellebbezés folyamán, hogy bekérjem a hiányzó dokumentumokat tőlük. 

 

Egyebek: 

 

Szeptemberben készítettem egy posztot, ami segítséget nyújt a hallgatóknak a fellebbezéshez, 

ennek megvalósításában köszönöm Bosnyák Dávid (Kommunikációs referens) segítségét.  

 

Beszélgettem Novák Zsófiával és Saly Eszterrel arról, hogy mi az, amiben tudnak nekem 

segíteni a jövőben, milyen problémákba ütköztem. Talán a legfontosabb, az a bírálók toborzása 

jelenleg, így kérem minden tisztségviselő segítségét ebben, illetve szívesen fogadok ötleteket 

is. 

 

Többször konzultáltam Domboróczky Balázzsal (EHSZÖB elnök) a bírálói bónuszokkal 

kapcsolatban, ám egyelőre még mindig nem tudnak konkrét információval szolgálni, december 

elejére ígérte a döntést. 

 

Fogadóóráimat megtartottam, a megkeresésekre a legjobb tudásom szerint válaszoltam. 

 

 

Köszönöm, ha elolvastad a beszámolómat!  

Kérdés esetén keressetek az osztondij@ttkhok.elte.hu email címen! 

 

 

Törökbálint, 2024.11.22. 

Mészáros Dorottya 

Szociális ügyekért felelős referens 

ELTE TTK HÖK 
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KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Szervezetfejlesztésért felelős referens
2024. szeptember 24. - 2024. szeptember 26.

Eseménynaptár

Tevékenység Dátum Személyek

Személyes konzultáció 2024. szeptember 26. Papp Zsombor, Novák Zsófia

Személyes konzultáció 2024. szeptember 26. Bosnyák Dávid, Novák Zsófia

Választási Bizottság ülés 2024. szeptember 30.
Glück Krisztina Választási Bi-
zottság elnök, Mig András, Fritz
Petra, Füzi Réka

Megbeszélés az Eötvös József
Collegium képviselőivel 2024. október 14. Cziráki Kamilla

Megbeszélés a Bolyai Szakkollé-
gium képviselőivel 2024. október 15. Vass Bálint

Választmányi ülés 2024. október 15. Választmányi tagok

EHÖK Küldöttgyűlés 2024. október 16. Küldöttgyűlésbe delegált képvi-
selők és póttagok

HÖOK elnökjelölt bemutatko-
zása 2024. október 18. EHÖK elnökség, Eszterhai Mar-

cell elnökjelölt

TTK HÖK Alkotótábor 2024. október 25-17. Gombás András, Novák Zsófia,
résztvevő hallgatók

Kari Tanács 2024. november 6. Kari Tanács Delegáltak

ELTE ÖsszHÖK csapatépítő 2024. november 8.
Glück Krisztina EHÖK szerve-
zetfejlesztésért felelős referens,
ELTE karok tisztségviselői

Szervezetfejlesztés megbeszélés 2024. november 20. Glück Krisztina EHÖK, Layton
Sandra PPK, Kővágó Dóra BTK

Választmányi ülés 2024. november 21. Választmányi tagok

Belső működés
A legutóbbi küldöttgyűlés óta eltelt időben több tisztségviselővel is sikerült személyesen konzultálnom
Novák Zsófia elnökhelyetteshez csatlakozva. A beszélgetések során több szakmai kérdésről, EHÖK-
kel kapcsolatos ügyekről, más tisztségviselőkkel való egüttműködésről egyeztettünk. A beszélgetéseket,
melyek megvalósultak eredményesnek tartom, mivel fény derült olyan konfliktusokra és és elakadásokra,
melyeket közösen tudtunk orvosolni.
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A bizottsági rendszer kialakításán dolgoztam a legtöbbet az utóbbi hetekben, ennek alapját az
Alkotótáborban végzett munka képezi, melyet később tárgyalok részletekbe menően. A bizottságok
működéséhez szükséges határozati javaslatokat és az ügyrendek sablonját előkészítettem, az ügyren-
dek első változatai kivétel nélkül időben megérkeztek hozzám, ezért ezúton is szeretném megköszönni
az érintett tisztségviselők munkáját. Az ügyrendeket megosztottam az Ellenőrző Bizottsággal, akik
gyorsan visszaküldték a javítást, az ő munkájuk is elengedhetetlennek bizonyult ebben a folyamatban.

Külső kapcsolatok
A legutóbbi Küldöttgyűlés óta eltelt időben sokat foglalkoztam az EHÖK-kel és a Szakkollégiumokkal
való jó kapcsolat kiépítésével. Az Alkotótábor szervezésével kapcsolatban kikértem Glück Krisztina
EHÖK szervezetfejlesztésért felelős alelnök véleményét is, aki rendkívül támogatóan állt az ötlethez.
Ezen kívül részt vettem a Glück Krisztina által szervezett EHÖK csapatéítőn, ahol kellemes hangulatba
tudtam szorosabbra fűzni a viszonyt elsősorban az EHÖK kabinet néhány tagjával. Megvalósult az
első informális Szervezetfejlesztési bizottsági ülés szintén Glück Krisztina jóvoltából, amelyen aktívan
résztvettem. Ezen a beszélgetésen szó volt az utánpótlásképzés kérdésköréről, több problémát sikerült
lokalizálnunk ezzel kapcsolatban, amely több kart is érint. A belső képzéseken szintén nagy volt a
hangsúly, itt abban állapodtunk meg, hogy az EHÖK a részönkormányzatok igényeire támaszkodna
a további képzések megszervezésében, és külső szakértőket is meghívna előadóként lehetőség szerint
ezekre az alkalmakra. Az EHÖK vezetőképzőt szeretnénk a téli időszakban is megtartani Budapesten,
minimális költségből, hogy a téli időszakban megválasztott tisztségviselőknek is lehetősége legyen fej-
lődni ezen alkalmakkal. A következő vezetőképző alkalmakon nem bizottságok, hanem igény szerinti
témákban lennének a szekciók, az én felvetésemre tervezünk egy gazdasági ügyeket áttekintő plenáris
szekciót is megvalósítani a legközelebbi alkalommal.

Az eseménynaptárban feltüntetett szakkollégiumok képviselőivel Gombás András elnök és Novák
Zsófia elnökhelyettes társaságában egyeztettem, több együttműködési pontot is sikerült kiemelnünk.
Az egyeztetésekről készült jegyzetet átadtam Géczy Patrik Gábor tudományos referensnek, és össze-
kötöttem a szakkollégiumok választmányi elnökeivel.

Alkotótábor
Az Alkotótábor három napban valósult meg, októberi munkám nagy részét ennek szervezése tette ki.
A program kidolgozását, a tisztségviselők és a képviselők felé való kommunikációt én végeztem, a szál-
lással kapcsolatos ügyeket Nováki Lóránt gazdasági referens és Gombás András elnök intézte, akiknek
ezúton is köszönöm az erőfeszítéseit. A program első estéjén az Önkormányzattal kapcsolatos pozitív
és negatív benyomásokat, tapasztalatokat gyűjtöttük össze az ismerkedő kör után, itt lehetőség volt
az adott kérdésekben diskurzust folytatni és érveket ütköztetni. Szombaton valósult meg a program
érdemi része, ahol délelőtt Gombás András tartott interaktív előadást a tavalyi Alapszabályozó Mun-
kacsoportban bemutatott bizottsági rendszer koncepcióról, itt megtudtuk, hogyan működne elvben
ez a rendszer, milyen példák vannak erre máshol, és nyitott kérdéseket is megvitattunk. A délelőtt
folyamán én tartottam gyakorlatokat, előbb egy gondolatébresztő érveléstechnika gyakorlatban vett
részt a csapat, majd megalkottuk közösen a szervezet értékrendi piramisát. A gyakorlat folyamán
több érdekes kérdést is sikerült megvitatni. A délután folyamán szekciókra bomlottunk, többé-kevésbé
a leendő bizottságoknak megfelelően. A szekciókat a szekcióvezetőnek kijelölt tisztségviselők állították
össze, akik kivétel nélkül csodálatos munkát végeztek, köszönöm a nagyszerű munkátokat! A szekciók
után minden csapat bemutatta, mire jutott, és mit szeretne megvalósítani ebből a ciklus hátralévő
részében. Több, mint 8 órányi munka után közös főzéssel zártuk a napot. Az utolsó napon, vasárnap
a szállást délelőtt el kellett hagynunk, így már csak egy zárókörre maradt idő, mely során minden-
kinek lehetősége volt visszajelzést adni, hogy élte meg a hétvégét. Az infrastruktúrával kapcsolatos
kérdések bonyolításában helyben és előzetesen Novák Zsófia munkáját szeretném külön megköszönni.
Az Alkotótáborral kapcsolatos kérdéseket és meglátásokat a Küldöttgyűlésen szívesen fogadom.

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra ér-
kező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem.
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Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Budapest, 2024. november 23.

Saly Eszter
Szervezetfejlesztésért felelős referens
ELTE TTK HÖK
szervezetfejlesztes@ttkhok.elte.hu
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szervezetfejlesztes@ttkhok.elte.hu


 

 Beszámoló 

Ellenőrző Bizottság elnöke 

Az ELTE TTK HÖK Rendes küldöttgyűlésére 

2024.09.24-11.26. 

 

Időrendi bontás: 

 
2024.09.24. –Küldöttgyűlés 

2024.09.25. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2024.10.06. – Ellenőrző bizottsági ülés 

2024.10.08. – Tisztségviselői ülés 

2024.10.15 – Választmányi ülés 

2024.10.16 – EHÖK Küldöttgyűlés 

2024.10.21. – Ellenőrző bizottsági ülés  

2024.10.22. – EHÖK ellenőrző bizottsági ülés 

2024.10.25-27. – TTK HÖK Alkotótábor 

2024.11.04. – Választmányi ülés 

2024.11.06. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2024.11.20-26. – Ügyrendek átnézése 

2024.11.21. – Választmányi ülés 

A dőlt betűvel jelzett eseményeken nem tudtam részt venni 

 

 

 



EB ülések 

A legutóbbi Küldöttgyűlés óta az Ellenőrző Bizottság kétszer ülésezett, és mindkét ülésen 

Állásfoglalást is hozott. 10.06-án a Választási Bizottság emlékeztetőinek hitelesítésével 

kapcsolatban érkezett hozzánk kérdés, ugyanis erről a bizottság ügyrendje nem rendelkezik. 

Erről született Állásfoglalásunk az ülés emlékeztetőjében megtalálható. 

A 10.21-i ülésen Rab Fanni (09.24-étől Földrajz- Földtudományi Szakterületi koordinátor) 

megválasztása előtti közéleti ösztöndíjigazolásáról hoztunk Állásfoglalást. Az ülésen részt vett 

meghívottként Rab Fanni, Gombás András elnök, Mészáros Dorottya szociális ügyekért felelős 

referens és Tóth Katalin Zsófia pályázati ügyekért felelős referens. A téma megvitatása közben 

több olyan kérdés felmerült (a konkrétan elhangzottak az ülés emlékeztetőjében megtalálhatók), 

amelyek megvitatása a jövőben szükséges, valamint összeegyeztethetőek a Küldöttgyűlés azon 

határozatával, amely a közéleti ösztöndíjazás felülvizsgálatának szándékára irányul. 

 

EHÖK EB 

Az EHÖK Ellenőrző Bizottsága egyszer ülésezett ebben az időszakban, 10.22.-én. Ezen az 

ülésen Állásfoglalást hoztunk az EHÖK Tanárképzési Bizottságának kérésére, ennek 

konkrétumai nem érintik a tisztelt Küldöttgyűlést, így nem szándékozom itt kifejteni.  

Ugyanezen az ülésen a Bizottság elé vittem a korábban ismertetett 10.21-i Állásfoglalást, 

melyet az EHÖK EB is megerősített. 

 

Alkotótábor 

2024.10.25-e és 27-e között lezajlott a TTK HÖK Alkotótábora, melyen nagy szerencsére az 

Ellenőrző Bizottságnak is jutott szerep. Az én vezetésemmel volt egy ellenőrző bizottsági 

szekció, amin az EB-ről, az Alapszabályról és hasonló jelenlegi és az Önkormányzat jövőjét 

érintő szabályozási kérdésekről volt szó. A szekción rajtam kívül 4-en vettek részt, igaz a 

résztvevők közül csak 1 személy nem köthető konkrétan az EB-hez, de úgy gondolom így is 

produktívan tudtak az időt tölteni. A tábor összességben szerintem sikeres volt, köszönöm a 

szervezőknek az időt és energiát, amit belefektettek. 

 

Ügyrendek 

A 11.26-i Küldöttgyűlésen megtárgyalásra fog kerülni a bizottsági rendszer, mely az 

Alkotótáborban lett konkrétabban ismertetve. Ennek okán az ezekben a tervezett 

bizottságokban dolgozó tisztségviselők összeállítottak ügyrendi javaslatokat a tisztelt 

Küldöttgyűlés számára. Az Ellenőrző Bizottság azt a feladatot vállalta, hogy ezeket átnézi és 

értékeli szabályozási szempontból. Elsődlegesen ezt már megtettük, azonban beszámolóm 

megírásáig még ez a folyamat nem végleges, folyamatosan dolgozunk rajta a Küldöttgyűlés 

üléséig.  

 



Egyebek 

A tisztségviselők, képviselők, pályázók és delegáltak jogviszonyellenőrzése megtörtént. 

Fogadóóráimat 11.05 és 11.12 kivételével megtartottam, ebben a két időpontban külföldi 

tartózkodásom miatt nem tudtam megtartani őket, éppen ezért pótlási lehetőség sem volt.  

A hozzám beérkező kérdésekre legjobb tudásom szerint válaszoltam. Az email-eket, papír és 

online alapú iratokat továbbra is folyamatosan kezeljük 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármilyen kérdésed volna, fordulj hozzám 

bizalommal. 

 

Kelt: Budapest, 2024.11.23. 

Tokai Tamás 

  ELTE TTK HÖK 

Ellenőrző Bizottság elnöke 

eb@ttkhok.elte.hu 

 

mailto:eb@ttkhok.elte.hu


Beszámoló

Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE TTK HÖK Rendes Küldöttgyűlésére

2024.09.24. - 11.26.

Időrendi bontás:

2024.09.24. Küldöttgyűlés

2024.09.30. Választási Bizottsági ülés

2024.10.06. Ellenőrző Bizottsági ülés és Állásfoglalás meghozatala

2024.10.08. Tisztségviselői ülés

2024.10.15. Választmányi ülés

2024.10.21. Ellenőrző Bizottsági ülés és Állásfoglalás meghozatala

2024.10.22. EHÖK Ellenőrző Bizottsági ülésen való részvétel az

Állásfoglalás felterjesztése okán

2024.10.25. - 10.27. TTK HÖK Alkotótábor

2024.11.04. Választmányi ülés

2024.11.14. ELTE Kollégiumi HÖK Alakuló Küldöttgyűlése

2024.11.15 - 11.22. Beléptetési kártyák Átadás-átvételi jegyzőkönyveinek

elkészítése

2024.11.21. Állam- és Jogtudományi Kar Alakuló Küldöttgyűlése

2024.11.21. Választmányi ülés

2024.11.20 - 11.26. Alakuló Bizottságok ügyrendjeinek átnézése és véleményezése

Ezeken az eseményeken (dőlt betűvel jelzett) informális jelleggel vettem részt.



Ellenőrző Bizottsági ülések:

Az Ellenőrző Bizottság a legutóbbi Küldöttgyűlés óta két alkalommal ülésezett, és mindkét

ülésen állásfoglalást hozott. Október 6.-án a Választási Bizottság emlékeztetőinek

hitelesítésével kapcsolatos kérdés került napirendre, mivel erről a bizottság ügyrendje nem

rendelkezik. A témában született Állásfoglalás az ülés emlékeztetőjében található.

Az október 21.-ei ülésen Rab Fanni, aki szeptember 24-től tölti be a Földrajz-Földtudományi

Szakterületi Koordinátor tisztséget, korábbi, megválasztását megelőző időszakra vonatkozó

közéleti ösztöndíj igazolása volt a fő téma. Az ülésen meghívottként részt vett Rab Fanni,

Gombás András elnök, Tóth Katalin Zsófia, a pályázati ügyekért felelős referens, valamint

Mészáros Dorottya, a szociális ügyekért felelős referens. A téma megvitatása során több, a

jövőben további egyeztetést igénylő kérdés merült fel. Ezek összhangban állnak a

Küldöttgyűlés azon határozatával, amely a közéleti ösztöndíjazás felülvizsgálatának

szándékát célozza. A részletek szintén az ülés emlékeztetőjében olvashatóak.

TTK HÖK Alkotótábor:

2024. október 25. és 27. között lezajlott a TTK HÖK Alkotótábora, amely szerencsére az

Ellenőrző Bizottság számára is lehetőséget biztosított az aktív részvételre. A tábor keretében

Tokai Tamás Ellenőrző Bizottsági elnök által vezetett Ellenőrző bizottsági szekcióban az EB

működéséről, az Alapszabályról és az Önkormányzat jövőjét érintő szabályozási kérdésekről

folytattunk megbeszéléseket.

A tábor összességében sikeresen zárult, a felmerült problémákat a szervezők hatékonyan

kezelték, így a hétvége igazán produktívnak bizonyult. A résztvevők részéről felmerült az

igény hét új bizottság létrehozására, amelyek ügyrendjeinek kidolgozása elengedhetetlen. Az

elkészült ügyrendek jelenleg felülvizsgálat alatt állnak, és megjegyzésekkel történő

kiegészítésük folyamatban van.

Szeretném megköszönni a szervezőknek azt az időt és energiát, amelyet a tábor

megszervezésébe és lebonyolításába fektettek. Az Alkotótábornak köszönhetően új ötletek és

előremutató kezdeményezések születtek, amelyek tovább gazdagítják az Önkormányzat

munkáját.



Az újonnan alakuló Bizottságok ügyrendjei:

A 2024. november 26.-i Küldöttgyűlés napirendjén szerepel a Bizottsági rendszer

megtárgyalása, amely az Alkotótábor során részletesebben is ismertetésre került. Ennek

kapcsán a tervezett Bizottságokban dolgozó tisztségviselők előkészítették és benyújtották

ügyrendi javaslataikat a Küldöttgyűlés számára.

Az Ellenőrző Bizottság vállalta, hogy ezeket a javaslatokat szabályozási szempontból átnézi

és értékeli. Az előzetes felülvizsgálatot már elvégeztük, azonban a beszámolóm

elkészítésének időpontjában a folyamat még nem zárult le, és a Küldöttgyűlés üléséig

folytatjuk a munkát. Célunk, hogy a véglegesített álláspontokat az ülésen ismertethessük.

Átadás-átvételi jegyzőkönyvek az északi-és déli épület mágneskártyáiról:

Kiss Bence titkár úr közbenjárása jóvoltából 10 tisztségviselő, köztük az Ellenőrző Bizottság

is mágneskártyához jutott a két épületbe. Ezeknek a kártyáknak intéztük közösen az

Átadás-átvételi jegyzőkönyveket az érintett személyek felkeresésével, és végül a

dokumentumok hitelesítésre is kerültek.

Egyebek:

Szeretnék említést tenni róla, hogy tapasztalatszerzési céllal részt vettem az ELTE

Kollégiumi HÖK november 14.-én megtartott Alakuló Küldöttgyűlésén, amely rendkívül

eredményesnek bizonyult. A szervezetfejlesztési és szabályossági kérdések kapcsán úgy

érzem, számos új ismerettel gazdagodtam.

Ezen kívül volt alkalmam részt venni az Állam- és Jogtudományi Kar november 21.-én tartott

Alakuló Küldöttgyűlésén is, amely szintén hasznos és tanulságos tapasztalatokat nyújtott.

Úgy vélem, a hasonló eseményeken való részvétel a jövőben is fontos számomra, hiszen más

szervezetek működésének megismerésével új nézőpontokból közelíthetjük meg a saját

munkánkat. Ez a szemléletváltás számtalan friss ötletet és innovatív megközelítést hozhat,

amelyek elengedhetetlenek a problémák hatékony kezeléséhez és megoldásához.



Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi feladataimat elvégeztem, a tisztségviselői levelező

fiókba érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget

tettem, valamint a hozzám beérkező kérdésekre a legjobb tudásom szerint igyekeztem

válaszolni.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Amennyiben kérdésed merülne fel, fordulj

hozzám bizalommal!

Kelt.: Budapest, 2024.11.23. Füzi Réka

Ellenőrző Bizottsági tag

eb@ttkhok.elte.hu

mailto:eb@ttkhok.elte.hu


  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 
Ellenőrző Bizottsági tag 

2024.09.24. – 2024.11.26 

Eseménynaptár: 

2024.10.06. – Ellenőrző Bizottsági ülés 

2024.10.15. – Választmányi ülés 

2024.10.21. – Ellenőrző Bizottsági ülés 

2024.10.25.-2024.10.27 – TTK HÖK Alkotótábor 

2024.11.04. – Választmányi ülés 

2024.11.21. – Választmányi ülés 

Szöveges beszámoló: 

Az legutóbbi rendes Küldöttgyűlés óta a Bizottságnak fontos teendői voltak. Több állásfoglalási kérést 

teljesítettünk, az egyik Míg András Választási Bizottsági tagtól, a másik Mészáros Dorottya, Szociális 

ügyekért felelős referenstől érkezett.  

Az első állásfoglalás témája a Választási Bizottság jegyzőkönyvének hitelesítéséről szólt. Röviden, a 

kérdés az volt, hogy ki hitelesíti az emlékeztetőt, mivel se a VB ügyrendje, se az Alapszabály, se az 

EHÖK Alapszabály nem tartalmazza ezt a részt. Az EB véleménye e kérdésben, hogy a bizottság az 

emlékeztetők hitelesítésekor a TTK HÖK más állandó bizottságainak joggyakorlatával éljen, tehát a 

hitelesítők az emlékeztetőt készítő személy, valamint a bizottság elnöke legyenek. 

A második állásfoglalási kérdés témája Rab Fanni közéleti ösztöndíjazása volt arról az időszakról, 

amikor még nem töltötte be a Biológia- és Környezettudományi szakterületi koordinátor tisztségét. 

Ismét röviden összefoglalva, az EB nem látta akadályát a kifizetésnek, így tudja támogatni a KÖB felé.  

A további részletekért kérlek, olvassátok el az ülések emlékeztetőjét. 

Alkotótábor: 

Az Alkotótábor véleményem szerint jól sikerült. A felmerült problémákat a szervezők sikeresen vették, 

így produktív hétvégét tudhatunk magunk mögött. Felmerült az igény 6 új bizottság létrehozására, 

melyeknek, természetesen, ügyrendeket kell létrehozni. Az elkészült ügyrendek felülvizsgálata és 

megjegyzésekkel történő ellátása folyamatban van. 

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra 

érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal! 

Budapest, 2024. november 23. 

Bartha Márton 

ELTE TTK HÖK 

Ellenőrző Bizottsági tag 

eb@ttkhok.elte.hu 
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KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Földrajz- és Földtudományi szakterületi koordinátor 

2024. szeptember 24. – 2024. november 26. 

Eseménynaptár 

• 2024. október 1. Társasjáték est és SzaCS 

• 2024. október 9. FF- Matematika SzVEÁT 

• 2024. október 14. EGEA newbie est 

• 2024. október 15. Társasjáték est 

• 2024. október 15. Választmányi ülés 

• 2024. október 22. Szakterületi mentorrendszer záróprogram 

• 2024. november 12. Intézeti Tanács 

• 2024. november 12. Társasjáték est 

• 2024. november 13. FF- Tanári pubkvíz 

• 2024. november 15. Kari mentorrendszer záróprogram 

• 2024. november 21. Választmányi ülés 

Társasjáték estek 

Elindult a társasjáték est programsorozat, ahol saját, a Hallgatói Irodából kölcsönvett, illetve a 

résztvevők által hozott társasjátékokkal játszottunk, valamint általam hozott teákat iszogatva 

töltöttük az időt. Kifejezetten sokan vettek részt mindegyik alkalommal, az átlagos résztvevő-

szám 20-25 fő volt. 18:00-tól átlagosan olyan 21:00-ig is maradtunk, és az estek jó alkalmat 

adtak arra, hogy szakok, illetve évfolyamok közt ismerkedhessenek a hallgatók, jó hangulatban 

teltek az esték. 

FF – Matematika SzVEÁT 

Megrendezésre került a Matematika szakterülettel közösen a Szakterületi Vendéglátóipari Egy-

ségek Állomásos Túrája. Az eseményen 5 FF-es, 2 matekos és 1 vegyes csapat vett részt. Az 

állomások 10 perces feladatokat adtak a csapatoknak, a beszámolók alapján mind a csapatok, 

mind az állomások jól érezték magukat. Az eredményhirdetés a Pacsi Kulturális Központban 

volt, ahol a dobogósokat oklevéllel és ajándékkal jutalmaztuk. Az esemény alatt nem volt nagy 

időbeli csúszás, minden a tervek szerint haladt, a foglalások és a csapatok beosztásai is rendben 

voltak. 

FF – Tanári Pubkvíz 

 A tanári szakterülettel közösen került megrendezésre novemberben a pubkvíz. A kvízt a Tanár-

képzési Szakterületi koordinátorral közösen állítottuk össze, illetve az eseményt is együtt bo-

nyolítottuk le. 6 FF-es és 1 tanáris csapat vett részt, az első három helyezettnek oklevelet és 

nyereményt adtunk át. Jó hangulatú, érdekes este volt, örültem, hogy ilyen szép számban vettek 

itt is részt földtudósok és földrajzosok. 

 



  
Egyebek 

Az Intézeti Tanácson, Válaszmányon szavazati joggal részt vettem. A Földrajz – és Földtu-

dományi Intézet igazgatójával, Magyari Enikővel beszéltem arról a problémáról, hogy az Inté-

zet által gondozott kurzusok tematikája a hallgatók számára nem elérhető. Megoldásként az 

Intézet honlapjára 2025. január 31-ig feltöltésre kerül az összes kurzustematika. 

Az EGEA newbie est az EGEA-val (European Geography Association) közösen került 

megrendezésre, azonban a részvételi arány nem volt túl jó. Ennek az egyik oka szerintem a 

nem túl jó időpont lehetett, amit sajnos a szervezet képviselőivel nehezen tudtunk összeegyez-

tetni. A másik okot pusztán az előadásos forma iránti érdeklődés hiányában látom, legköze-

lebb kicsit határozottabban fogom ajánlani az egyéb tevékenységgel való összekötést ilyen 

esetben. 

A szakterületi- valamint a kari mentorrendszer záró programon részt vettem, megköszöntem 

a mentorok éves munkáját, valamint beszéltünk a 2025-ös mentorrendszer kilátásairól is. 

A hallgatótársaim továbbá jelezték felém, hogy szeretnének szakterületi logós pólót ren-

delni, így ennek az intézését, az egyeztetést a Hallgatói Alapítvánnyal elkezdtem. 

A fogadóóráimat megtartottam, e-mailes megkeresésekre válaszoltam, a hallgatók által felme-

rült egyéni problémák megoldását legjobb tudásom szerint segítettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdésed volna, fordulj hozzám biza-

lommal! 

Budapest, 2024. november 22. 

Rab Fanni 

Földrajz- és Földtudományi szakterületi koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

+36202323082 

foldtudszk@ttkhok.elte.hu 
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Beszámoló 
Kémia Szakterületi Koordinátor 

 
 
Időrendi lebontás: 
 

• 2024. 09. 24. Küldöttgyűlés 
• 2024. 10. 01. Tanári-Kémia Állomásos túra 
• 2024. 10. 08. Tisztségviselői ülés 
• 2024. 10. 11. ELTEFeszt 
• 2024. 11. 04. Választmány 
• 2024. 11. 05. Mentoráció 
• 2024. 11. 05. InterNyúz forgatás 
• 2024. 11. 13. Sanofi workshop 
• 2024. 11. 21. Választmány 
• 2024. 11. 22. Gólyabál 
 
AZ INTÉZET: 

  
Felújítások: Elkezdődtek a felújítási folyamatok a Kémiai Intézet régebbi szárnyában a 
hosszú folyosókon. Erről tájékoztattuk a hallgatókat, mivel a belépés az érintett 
területekre csak engedéllyel lehetséges.  
Weboldal: A jelenlegi Intézeti weboldal csak az ELTE Wifi hálózatáról elérhető, ami 
miatt egy új weboldalt fog készíttetni az Intézet. Ezen minden fontos információ 
megtalálható lesz, illetve az Intézet Kiváló Oktatója Díj nyerteseinek neve 2015-ig 
visszamenőleg. Emellett informatikus kisasszony elkészítette a kémia szakterület 
honlapját is, ami egy gyorstalpaló után remélhetőleg hamarosan üzemelni fog.  
 

1. A SZAKTERÜLETI CSOPORT: 
 
November 4-én az Intézetigazgató Úr felkért, hogy tartsak a Hallgatói Önkormányzatról 
egy előadást az első éves hallgatóknak a Mentoráció kurzus keretein belül. Remek 
beszélgetés volt a hallgatókkal, kifejezetten érdeklődőek voltak. Jelenleg szervezés alatt 
van az őszi Tanár-Diák Kirándulás is, ami valószínűleg november 30-án kerül 
megrendezésre.  

 
2. EGYÉB PROGRAMOK: 

 
Október első napján megrendezésre került a Tanári-Kémia Állomásos Túra, amin 7 
csapat vett részt szép számmal. Köszönöm Sárvári Ferenc szakterületi koordinátor 
segítségét a lebonyolításban! 
November 5-én sikerült részt vennem egy InterNyúz forgatáson Jásdi Mihállyal, ahol a 
kémia és biológia szakról meséltünk. Köszönöm Főszerkesztő kisasszony a felkérését! 
November 13-án egy nagyobb volumenű eseményt sikerült megszerveznem a 
Sanofival. Egy workshop keretein belül 8 Sanofi munkatárssal volt lehetősége a 
hallgatóknak beszélni a cégről, a kötetlen beszélgetés előtt pedig Michael Barth tartott 
egy előadást a cégről, aki a Head of Global Regulatory Services. Innen is köszönöm 
mindenkinek, aki bármilyen módon segített a szervezésben. November 22-én 



 

 
megrendezésre került a Gólyabál, amin a szakterület hallgatói szép létszámmal jelen 
voltak.  
 
 

VÉGSZÓ:  
 
Mozgalmas ősz áll a szakterület mögött, az Intézettel együttműködve igyekszünk minél több 
hasznos programot szervezni a szakterület hallgatói számára.  
 
A kémia szakterület delegáltjai és mentorai megfelelően ellátták a feladataikat. A 
levelezőlistákat karban tartottam. 
 
Köszönöm hogy elolvastad a beszámolóm! Ha bármilyen kérdésed felmerülne az itt leírtakkal 
kapcsolatban, keress bátran a megadott email címen, telefonon, vagy a fogadóórámon! 
 
 
Budapest, 2024. 11. 23. 
 
Herczeg Flóra 
Kémia Szakterületi Koordinátor 
ELTE TTK HÖK 
+36/30 556 1060 
kemiaszk@ttkhok.elte.hu 



KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Matematika szakterületi koordinátor
2024. szeptember 24 - 2024. november 26.

Eseménynaptár

Tevékenység Hó Nap Személyek

Előző Küldöttgyűlés szeptember 24.
Kari Tanács szeptember 25.
Szakterületi megbeszélés 27. Szirmai Vilmos
Kutatók éjszakája 27.
Rényi X BSc 30.
Szakterületi csoportülés október 1.
Matekos teadélután 1.
Tisztségviselői elbeszélgetés 2. Novák Zsófia, Saly Eszter
Rényi X BSc 7.
Tisztségviselői ülés 8.

Állomásos túra 9. Matek-FF szakterületek
ElteFeszt 11. Papp György
Matekos kirándulás 12.

Választmány 15.
Alkotótábor 25-27.
Állomásos túra megbeszélés 27. Papp Zsombor
Választmány november 4.
Állomásos túra 7. Matek-Fizika szakterületek
Mentorrendszer záró esemény 15.
elteMatBSc3 LIVE 18.
Szakterületi csoportülés 19.
Érdekképviselet 20. Papp Zsombor
Konzultáció és tanácskozás 20. Gombás András
Választmány 21.
Gólyabál 22.
Küldöttgyűlés 26.
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Intézeti Tanács
A Matematika Intézeti Tanács nem ülésezett a legutóbbi küldöttgyűlés óta.

Választmány
A Választmány összes ülésén részt vettem.

MASZAT
A MASZAT továbbra is a korábbihoz hasonló módon operál, sajnos a vártnál kevesebb a
korrepetitori érdeklődés.

Továbbiak
A szakterületi hírlevelek jó kommunikációs formának bizonyultak, eljut a hallgatókhoz a
közlendő információ. Mostanra minden levelezőlistához sikerült hozzáférést kapnom Leának
köszönhetően. A szakterületi honlapot karbantartom, minden fontos információt elérhetővé
teszek ott is.

Rendezvények

Esemény Fő

Októberi SzaCs 8 + 4
Mat-FF állomásos túra 2 matekos csapat, 3 állomás, ca. 17+3
Matekos kirándulás 8 + 1
Mat-Fiz állomásos túra 2 matekos csapat, 3 matekos állomás, ca. 15
elteMatBSc3 LIVE 13 + 2
Novemberi SzaCs 2 + 2

Rendezvények látogatottsága

Kirándulás
Az őszi matekos kirándulás rendben lezajlott. Oktatók is meghívást kaptak az eseményre,
örömömre szolgált, hogy volt aki csatlakozott is.

SzaCs
A SzaCs-ok iránt mérsékelt az érdeklődés, de azért páran voltunk. Minden szükséges megbe-
szélnivalót megtárgyaltunk.

Matekos teadélután
A Matekos Teadélutánok népszerűsége nem emelkedik olyan tempóban, mint vártam, de
remélhetőleg a jövőben sikerül újraéleszteni ezen sokéves hagyományunk iránt a lelkesedést.

Állomásos túrák
Az állomásos túrák nagy közkedveltségnek örvendenek, jól is sikerült mindkettő az őszi turnusban.
Pozitív volt a hallgatói visszajelzés. A fizika szakterülettel közös túra Extrakurrikuláris
Fizikus és Matematikus Kaland Üdítőkkel címen került meghirdetésre.
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Célok
A MASZAT aktivitásának növeléséhez és egy új tanulmányi verseny létrehozása céljából szeretném
felvenni a kapcsolatot a szakkollégiumainkkal. Mivel ez a kapcsolatfelvétel TTK HÖK részről
egyébként is kezdeményezett, így nem gondolom, hogy ez nagy nehézséget okozna.

Szervezetfejlesztési célkitűzésként megjelent egy tudásbázis létrehozása, ezzel kapcsolatban
egyeztetések történtek, most nem látjuk az ötletnek technikai akadályát. Remélhetőleg ezen
kérdésben a TTK HÖK bizottságainak felállításával gyümölcsözők lesznek erőfeszítéseink.

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra
érkező üzenetekre válaszoltam. A Kari Tanácsba való delegáltságomról lemondtam, a többi
delegáltságommal járó kötelességeimnek eleget tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Budapest, 2024. november 22.

Szirtes Gábor
Matematika szakterületi koordinátor
ELTE TTK HÖK
email: matekszk@ttkhok.elte.hu
weboldal: https://www.math.elte.hu/hok-matematika-szakterulet
Facebook: http://www.facebook.com/matszacs
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KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Tanárképzési Szakterületi Koordinátor 

2024.09.24 – 2024.11.26. 

Eseménynaptár 

• 2024.09.25. EHÖK Tanárképzési Bizottság ülés 

• 2024.10.01. Kémia–Tanári SZVEÁT 

• 2024.10.08. Tisztségviselői ülés 

• 2024.10.11. ELTEfeszt 

• 2024.10.15. ELTE TTK HÖK Választmány 

• 2024.10.17. ELTE TKK Tanárszakos Hallgatói Fórum 

• 2024.10.18. PPT ülés 

• 2024.10.24. PPT levélszavazás 

• 2024.10.25.-27. Alkotótábor 

• 2024.11.04. ELTE TTK HÖK Választmány 

• 2024.11.06. EHÖK Tanárképzési Bizottság ülés 

• 2024.11.13. FF-Tanári Kvízest 

• 2024.11.16. ELTE TKK IV. Tudós tanárok – tanár tudósok tanárképzési 

konferencia 

• 2024.11.21. ELTE TTK HÖK Választmány 

• 2024.11.22. PPT ülés 

 

EHÖK TKB 

A bizottság az elmúlt időben a TKK által szervezett események hirdetésében és az eseményekre hallgatói 

segítők toborzásával foglalkozott. Továbbá az üléseken tárgyaltuk a PPT-re előterjesztett anyagokat, 

valamint a közeljövőben megrendezésre kerülő nyíltnapokra elindultak az ötletelések, hogy milyen 

érdekességeket tudunk felmutatni az rendezvényekre érkező középiskolásoknak. 

   

SZVEÁT 

A Kémia Szakterülettel közösen szervezett programunk szerintem sikeres volt, a túrán az 

állomástartókkal együtt kb. 65-70 fő vett részt. Köszönöm az állomástartóknak a vállalásaikat, Flórának 

a szervezést.  

 

FF–Tanári Kvízest 

Míg a SZVEÁT-on rengetegen addig a Kvízesten már kevesebb volt a Tanárisok aktivitása, ami miatt 

kicsit szomorú vagyok. Mindezek mellet egy létszámban szintén sikeresnek mondható kb.: 35 fővel 

probléma nélkül megtartottuk a rendezvényt. Köszönöm Fanninak a segítséget és együttműködést a 

közös szervezésben, illetve az ELTE TTK HÖK Hallgatói Alapítványnak a nyeremények támogatásával. 



  
 

 

ELTEfeszt 

Sajnos más elfoglaltságaim miatt a rendezvényen csak 1,5 órát tudtam tartózkodni, ebből kifolyólag 

előzetesen készítettem egy kis természettudományos „csomagot”, amelyben különböző érdekességeket 

tudtak az érdeklődő középiskolások megnézni. Például kémcsőben különböző mindennapi 

tisztítószerek kémhatása tea, mint indikátor használatával; különböző online természettudományos 

tantárgyakhoz kapcsolódó szimulációk, Geoguessr, GeoGebra, színes-szagos kémiai anyagok és 

hajtogatás. Az eseményen részt vett hallgatói segítők elmondása szerint a tavalyihoz képest nem volt 

kimagaslóbb az érdeklődők száma. 

 

Tanárszakos Hallgatói Fórum 

A fórumon az érdeklődők a tanárszakosok számára jelenlévő Erasmus lehetőségekről, a következő 

félévben induló Csoportos tanítási gyakorlat mellett a többi tanárszakon megjelenő gyakorlatokról is 

feltehették kérdéseiket. Az eseményen viszonylag sok hallgató vett rész. 

 

PPT ülések 

Az október 18-ai ülésen a pedagógus eskü szövegének javaslatáról, illetve a pályaszocializációs 

gyakorlatok és a tanári záróvizsga kérdőívek szövegezéséről és az eljárásrendbe való beillesztésükről 

szavazott. Az október 24-ei levélszavazáson az ELTE Pedagógusképzéséért Díj és Elismerő Oklevél 

megítéléséről, illetve bizonyos pontszámítási javaslatokról szavaztunk, amelyek a 2025-ös általános 

felvételi eljárástól kezdődően lépnének életbe. A november 22-ei ülésen az összefüggő egyéni iskolai 

gyakorlat új szabályozásáról, az idei szakzárási időpontokról, az RTAK-os hallgatók portfolió 

követelményeiről és a szakzárás eredményeinek kiszámolásáról volt megbeszélés. 

 

Mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, 

delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal! 

Veszkény, 2024. november 23. 

Sárvári Ferenc 

Tanárképzési Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

tanarszk@ttkhok.elte.hu 
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Mentorkoordinátori beszámoló 
Troják Arnold Szebasztián 

2024. 09. 24. - 2024. 11. 26. 

 

Időrendi bontás 

Tevékenység Dátum Személyek 

Mentorfelelős megbeszélés 2024. 10. 04. Biczó Máté, Horlik Zalán, Horváth 

Hanna, Rab Fanni, Szigeti Boldizsár, 

Széchényi Ágnes 

Tisztségviselői ülés 2024. 10. 08.  

Mentorrendszer értékelő 

kiküldése 

2024. 10. 09.  

Megbeszélés 2024. 10. 15. Novák Zsófia, Saly Eszter 

Alkotótábor egyeztetés 2024. 10. 23. Saly Eszter 

Alkotótábor 2024. 10. 25. – 

2024. 10. 26. 

 

Mentorrendszer kiértékelő 2024. 11. 13. Biczó Máté, Horlik Zalán, Horváth 

Hanna, Rab Fanni, Szigeti Boldizsár, 

Széchényi Ágnes 

Mentorrendszer záró esemény 2024. 11. 15.  

Megbeszélés 2024. 11. 18. Novák Zsófia 

Választmány 2024. 11. 21.  

Gólyabál 2024. 11. 23.  
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Szöveges beszámoló 

 

Alkotótábor 

 Saly Eszter szervezetfejlesztésért felelős referens meghívására lehetőségem nyílt az 

Alkotótáborban egy, a Mentorrendszerrel és a jövőbeli Mentorrendszer Bizottsággal foglalkozó 

szekció tartására. A részt vevő hallgatókkal konstruktív beszélgetés folytattunk, melyet 

hasznosítva terveztük meg későbbiekben a következő Mentorrendszer Mentorkoncepcióját. 

Köszönöm a szervezést és a lehetőséget! 

Mentorrendszer kiértékelő 

 A Mentorrendszer kiértékelő űrlap kiküldése után, az eredményeket szem előtt tartva a 

kiértékelést és a következő Mentorkoncepció tervezését a mentorfelelősökkel közösen végeztük. 

A korábbi Mentorendszerekhez képest történő változtatások pozitív hatást értek el, így jövőre is 

szeretném mind a szakterületi mentorprogramot, mind a számítógépes Mentorteszt, mind a 

szervezett, szakmai fejlődést és szociális kapcsolatok kialakulását támogató Mentortábort a 

következő Mentorrendszerben megtartani. A főbb tanulságokat a képzések formai változtatásának 

szükségében, illetve a Hallgatói Önkormányzattal történő jövőbeli szorosabb együttműködésének 

lehetőségében találtuk, ezen pontokat a Mentorkoncepció részletezi.  A mentorokat értékelő 

kérdőíveken kivételével (ezek kiküldésére a következő hetekben kerül sor), mindent 

megvalósítottunk, amiről a Mentorkoncepció határozott. Ennek eredménye véleményem szerint 

önmagáért beszél, remek Mentorrendszert tudhatunk magunk mögött, remekül teljesítő 

mentorokkal és aktív gólya évfolyamokkal. Köszönöm szépen a Mentorfelelősök munkáját, 

nélkülük nem tudtuk volna ezt megvalósítani! 

Mentorrendszer záró esemény 

 Az idei Mentorrendszer jelképes lezárásaként egy külön álló eseményt szerveztem, ahol a 

Mentorok, Mentorfelelősök, Szakterületi Koordinátorok, Elnökhelyettes kisasszony, illetve Elnök 

úr is részt vett. Az eseményen egy Mentorrendszer tematikájú pubquiz mellett nyereményjáték és 

egy általam szerkesztett, Mentorrendszert összefoglaló videó megtekintésre is sor került. 

Köszönöm szépen mindazoknak, akik elősegítették a 2024-2025-ös Mentorrendszer 

eredményességét! 
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Végszó 

 Fogadóóráimat megtartottam, azokon kívül többször is elérhető voltam a hallgatók 

számára a Hallgatói Irodák valamelyikében. A megkeresésekre hiánytalanul válaszoltam. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérdés esetén keress bizalommal! 

 

Kelt.: Budapest, 2024. 11. 23. Troják Arnold Szebasztián 

Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

mentorkord@ttkhok.elte.hu 

mailto:mentorkord@ttkhok.elte.hu
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Előszó 

Mentorkoordinátori pályázatomban megfogalmazottak alapján, a 2025 / 2026-os 

mentorrendszer fő célja egy olyan hallgatóbarát mentorrendszer kialakítása, amely során a 

mentorjelöltek elsajátíthatják az elsőéves hallgatók fogadásához elengedhetetlen tudást és 

készségeket, miközben egy összeszokott közösség, és a hallgatói közélet hasznos tagjaivá 

válhatnak.  

A Mentorkoncepció összefoglalja azokat a programokat és képzéseket, amiken a 

mentorjelöltnek a mentorrendszer során kötelező a részvétel, indokolt esetben, a hiányzást előre 

jelezve a mentorfelelősének és a mentorkoordinátornak, a programokról kimentést kérhet. 

 

Tervezett események 

Mentorbevonók: 

A mentorbevonók során a mentorrendszer felé érdeklődő hallgatóknak tartunk 

betekintés a mentorrendszer működésébe, felépítésébe és jövőbeli programjaiba. A mentornak 

jelentkezni kívánók két különböző alkalmon is részt vehetnek, mely alkalmaknak a tematikája 

kis mértékben el fog térni. Az első, előadásszerű mentorbevonón a mentorrendszer 

felépítésének bemutatásán, programok ismertetésén és korábbi tapasztalt mentorok 

élménybeszámolóján lesz a hangsúly. A második mentorbevonón folytatjuk a mentorrendszer 

oszlopos elemeinek ismertetését és az addigra megválasztott mentorfelelősök is bemutatkoznak 

majd. 

Az első mentorbevonó tervezett időpontja: 2024. december 12. 

A második mentorbevonó tervezett időpontja: 2025. február 13. 

Mentornak való jelentkezés: 

A jelentkezési felület 2024. december 12-én, az első mentorbevonó napján nyílik majd 

meg, és 2024. február 16-én, a második mentorbevonót követő vasárnap zárul le. 

Mentorfelelősök kiválasztása: 

A mentorfelelősök kiválasztása a mentorfelelőst választó szakterületi csoportülések 

után történik meg, a szakterületi szavazás eredményének figyelembevétele mellett. A 

mentorfelelősnek történő jelentkezéshez a poszt iránt érdeklődőknek motivációs levelet kell 

írnia, amit legkésőbb a mentorfelelős választó szakterületi csoportülés kezdete előtt 72 órával 

továbbítania kell a mentorkoordinátornak és a szakterület koordinátorának. A mentorfelelős 

választó szakterületi csoportülés előtt a mentorfelelősjelöltek egy beszélgetésen is részt vesznek 

a mentorkoordinátorral és a szakterület koordinátorával, ahol bemutathatják, hogy milyen 

formában tudnák a motivációjukat az előttünk álló mentorképzés során kamatoztatni. A 

szakterületi csoportülésen a jelöltek ismertethetik ötleteiket, a motivációs levelükben 

megfogalmazottakat, illetve kiegészíthetik azt. A szakterületi csoportülésen részt vevő 

hallgatóik anonim szavazattal döntenek a jelöltek alkalmasságáról. A mentorfelelőst az ELTE 

TTK HÖK mindenkori elnöke nevezi ki, a mentorkoordinátor javaslatára. 
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A mentorfelelős választó szakterületi csoportülések megtartásának tervezett időpontja: 2025. 

január 31-ig 

Mentorrendszer Bizottság: 

A mentorrendszer gördülékeny működésnek érdekében rendszeresen, előre egyeztetett 

időpontban Mentorrendszer Bizottsági Ülésen vesz részt a mentorkoordinátor, a 

mentorfelelősök, illetve lehetőség szerint a meghívott személyek. A Mentorrendszer Bizottság 

Ügyrendje a mentor.elte.hu oldalon elérhető. 

Mentorkisokos: 

A Mentorkisokos tartalmazza azon információkat, amik az elsőéves hallgatók 

fogadásához szükségesek lehetnek. A Mentorkisokos tartalmának elsajátítása a mentorteszt 

követelményét képezi. A dokumentum összeállításában és szerkesztésében részt vesznek a 

mentorkoordinátor által felkért személyek, a szakértő tisztségviselők és a mentorfelelősök is. 

Ennek főbb fejezetei: Tanulmányi ügyek, Szociális és ösztöndíj ügyek, Egyéb (Kollégiumi 

ügyek, Esélyegyenlőség, Külügy, Sport, Rendezvények, Hallgatói Önkormányzat, ELTE TTK 

Hallgatói Alapítvány, TéTéKás Nyúz), Szakterületi ügyek. 

A mentorkisokos megjelenésének tervezett határideje: 2025. február 28-ig 

Képzések: 

A Mentorkisokos tartalmának elsajátítását gyakorlatorientált órákon keresztül segítjük. 

A képzéseket a mentorkoordinátor és a mentorfelelősök tartják, 15-20 fős csoportoknak. A 

Mentorkisokos Tanulmányi ügyekkel, valamint Szociális és ösztöndíj ügyekkel foglalkozó 

fejezetéről szóló képzés az első játéknap délelőttjén kerül megrendezésre, míg az Egyéb részhez 

tartozó fejezetekről (Kollégiumi ügyek, Esélyegyenlőség, Külügy, Sport, Rendezvények, 

Hallgatói Önkormányzat, ELTE TTK Hallgatói Alapítvány, TéTéKás Nyúz) a második játéknap 

délelőttjén lesz szó.  A képzési eseményen kötelező a részvétel, a programokhoz hasonlóan a 

mentorjelöltek kimentéssel élhetnek a kezdés előtt legkésőbb 24 órával. A gyakorlati óra 

anyagát a mentorkoordinátor és a mentorfelelősök dolgozzák ki, a felkért tisztségviselők 

közreműködésével. A Szakterületi ügyekről szóló képzés pontos időpontját az adott szakterület 

koordinátora és mentorfelelőse szervezi, a mentorkoordinátor segítségével.  

A „Tanulmányi ügyek” és „Szociális és ösztöndíj ügyek” képzés tervezett időpontja: 2025. 

március 8.  

A „Szakterületi ügyek” képzések tervezett időpontja: 2025. március 10. és 14. között 

Az „Egyéb” képzés tervezett időpontja: 2025. március 22.  
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Mentorteszt: 

A mentorteszt 4 különböző modulból épül fel, melyek a következők: Tanulmányi ügyek 

és Szociális és ösztöndíj ügyek, Egyéb ügyek, Szakterületi ügyek, Játékok. Tanulmányi ügyek 

és Szociális és ösztöndíj ügyek, Egyéb ügyek modulból lehetősége nyílik a mentorjelölteknek 

gyakorló tesztek kitöltésére, melyek kérdései a mentorteszt kérdésbankjától eltérő 

kérdésbankból kerülnek kisorsolásra. A mentorteszt megírása jelenléti formában, számítógépen 

történik. A mentorteszt egy előre kidolgozott kérdésbankból, feladattípusonként meghatározott 

számú feladatot ad véletlenszerűen a kitöltőknek. A feladatok megalkotását és kitöltött tesztek 

javítását a felkért tisztségviselők, a mentorfelelősök és a mentorkoordinátor végzi. A 

mentorteszt sikeres teljesítéséhez a mentorjelölteknek legalább 80 százalékos eredményt kell 

elérniük modulonként. A mentorjelölteknek két időpontot biztosítunk a mentorteszt 

teljesítésére, valamint ezen a két időponton túl egy utóvizsgaidőpontot. Javítás után, az 

utóvizsgát megelőzően, a tesztet kitöltő mentorjelölteknek lehetősége nyílik a javított 

mentortesztükbe történő betekintésre. A mentortesztet nem teljesítő mentorjelöltek a 

mentorrendszerből kihelyezésre kerülnek. 

A mentorteszt tervezett időpontja: 2025. március 24. és 28. között 2 alkalom 

Az utóvizsga tervezett időpontja: 2025. március 31. és 2025. április 4. között 1 alkalom 

Szakterületi mentorprogramok: 

A jelentkezés lezárását követő első közös esemény a szakterületi mentorprogram. A 

szakterületi mentorprogramon a mentorjelöltek szakterületekre különülve, a mentorkoordinátor 

által előre nem megszabott, csapatépítő tevékenységet végeznek. A programok tervezését és 

lebonyolítását a szakterületi koordinátor és a szakterület mentorfelelőse, a 

mentorkoordinátorral egyeztetve végzi. A szakterületi mentorprogramok része a mentorjelöltek 

csapatépítő játékokba való bevezetése. A programon, csakúgy, mint a játéknapokon és a 

mentorkiránduláson, kötelező a mentorjelöltek számára a részvétel. 

A szakterületi mentorprogramok közös, tervezett időpontja: 2025. február 22. 

Játéknapok: 

A játéknapokon a mentorok szakterülettől függetlenül, vegyesen csapatokba osztjuk, 

amely csapatokat a program felénél újra sorsoljuk, így biztosítva azt, hogy a mentorjelöltek a 

szakmai fejlődés mellett egymással is ismerkedhessenek, a jövőbeli gördülékeny munka 

érdekében. A játéknapokból három különböző alkalmat tartunk, melyeken más-más típusú 

játékoké a főszerep. Az első játéknapon a mentorjelöltek névtanulós és ismerkedős játékokat 

játszanak egymással. A második játéknapon a mentorjelöltek a már korábban érintett névtanulós 

és ismerkedős játékok mellett szórakoztató és egymással érintkezős játékokat is játszanak. A 

harmadik játéknapon a főszerep a szórakoztató és egymással érintekző játékoké, de emellett a 

többi játéknaphoz hasonlóan, itt is névtanulással, és ismerkedéssel kezdenek a 

mentorjelöltekből álló csoportok. A mentorjelöltek játéknapra történő felkészülését a 

mentorkoordinátor által szerkesztett Játéktár segíti, mely a mentor.elte.hu-n érhető el. 
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Az első játéknap tervezett időpontja: 2025. március 8. 

A második játéknap tervezett időpontja: 2025. március 22. 

A harmadik játéknap tervezett időpontja: 2025. április 12. 

Mentorkirándulás: 

A mentorkirándulás alatt a mentorjelöltek a mentorfelelősökkel és a szakterületi 

koordinátorokkal együtt szakterületi csapatokba kerülnek beosztásra. A program alatt a 

kialakított szakterületi csoportok állomásos túrán vesznek részt, az állomásokon különböző 

feladatokat oldanak meg. A feladatok megoldásait az állomástartók értékelik, az eredményeket 

a mentorkoordinátor összesíti, és a program végén eredményt hirdet. A fennálló, csapatok 

közötti versenyszellemnek, és a mentorjelöltek egymásra való utaltságának köszönhetően a 

jelöltek új perspektívából ismerhetik meg a szakterületen belüli mentorjelölteket. 

A mentorkirándulás tervezett időpontja: 2025. április 5. 

Játékhét: 

A játékhét, ahogy a neve is sugallja, egy több napot átívelő esemény a mentorrendszer 

alatt. A játéhét alatt a szakterületek mentorjelöltjei különböző kategóriájú feladatokat oldanak 

meg, a megoldásokat az előre megosztott Google Drive linkre töltik fel. A feladatok 

megoldásának koordinálását a szakterület mentorfelelőse és koordinátora végzi. A feladatok 

kidolgozása, megoldások értékelése és az eredmény kihirdetése a mentorkoordinátor, és az 

általa felkértek feladata. Eredményhirdetésre lehetőség szerint a játékhetet követő két 

munkanapon belül kerül sor. 

A játékhét tervezett időpontja: 2025. április 7-13. Eredményhirdetés: 2025. április 15. 

Mentorjelöltek/ mentorok értékelése: 

A mentorrendszer alatt többször is lehetőséget biztosítunk a mentor(jelölt) társak 

értékelésére. Ehhez első körben a mentorjelölteknek a szakterületen belüli jelölttársaikat kell 

majd megadott szempontok szerint anonim módon értékelni, véleményezni. A szempontok 

kidolgozását a mentorfelelősök közösen végzik a mentorkoordinátorral. A visszajelzések 

eredményeit a mentorkoordinátor, a mentorfelelősök és a szakterületi koordinátorok 

mentorszóbelire történő felkészülését segítik, a mentorok kiválogatását befolyásolhatják. A 

mentorjelöltek nem kapnak visszajelzést az értékelésekről. 

A mentorok gólyatábor/ orientációs napok alatti munkájának véleményezését az egy 

csapaton belüli mentorok anonim módon végzik egymásról. Hasonlóan az első, még a 

mentorképzés alatt megtörténő visszajelzéshez, ennél a kérdőívnél is a szempontok és a 

kérdések kidolgozását a mentorfelelősök közösen végzik a mentorkoordinátorral. A 

visszajelzések eredményét a mentorkoordinátor megosztja az értékelt mentorokkal, az 

eredményeket a jövőbeli mentorrendszerek érdekében megőrzi. 
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Mentorszóbeli: 

A mentorszóbelik alatt a mentorjelöltek szituációs feladatokat oldanak meg, és további, 

a mentorrendszerrel kapcsolatos, kérdéseket válaszolnak meg. A mentorszóbeliken egyszerre 

egy mentorjelölt lehet jelen. A szóbeli levezénylését a mentorkoordinátor végzi, a szakterületi 

mentorfelelős és a szakterületi koordinátor segítségével. A mentorszóbelin tapasztaltak jelentős 

hatással bírnak a mentorok kiválogatására. 

A mentorszóbelik tervezett időpontja: 2025. április 23. és 2025. május 4-e között 

Mentorok kiválogatása: 

A mentorok kiválogatását az adott szakterület mentorfelelősével és a szakterület 

koordinátorával közösen végzi a mentorkoordinátor. A végleges döntést a jelölt játéknapokon 

mutatott teljesítménye, mentorteszten elért eredménye, a szakterületen belüli mentorjelöltek 

véleménye és a mentorszóbeli eredménye is befolyásolja. 

A mentorok kiválogatásának tervezett határideje: 2025. május 4. 

Mentortábor: 

A mentortáborban a mentorok beosztásra kerülnek azon csapatokba, amikben a 

későbbiekben a gólyákat fogják fogadni a kari gólyatábor/ orientációs napok alatt. A csapatok 

a mentortáborban megtudják a jövőbeli gólya csapataik színét, így már ekkor elkezdődhet a 

csapat tematikáján történő ötletelés. Emellett a csapatok több, csapatépítő programon vesznek 

részt, amely programokat a mentorfelelősök és a szakterületi koordinátorok segítségével a 

mentorkoordinátor tervez meg. A mentortábor a szakmai fejlődést is elősegíti, a mentoroknak 

olyan képzéseken is részt kell venni, mint például érzékenyítés, kommunikációs tréning, 

elsősegély tanfolyam és pszichológiai felkészítés. A mentortábort felépítő sokrétű program 

mennyisége érdekében az eseményt négy napos, ottalvós tábornak tervezzük, amit még az 

egyetemi felvételi ponthatár hirdetés előtt megtartanánk. 

A mentortábor tervezett időpontja: 2025. július 14-17. 

Az ELTE TTK HÖK szerepe: 

 A mentorrendszer jövőbeli kiadásait az ELTE TTK Hallgatói Önkormányzata lehetőség 

szerint részben vagy teljes egészében finanszírozza. A Mentorrendszer Bizottság Üléseinek 

megvalósítását segíti.  

A Mentorkoncepcióban felsorolt eseményeken, az említett időpontokban a szakterületi 

koordinátoroknak, feladatkörükből adódóan, a mentorjelöltekhez, mentorfelelősökhöz és a 

mentorkoordinátorhoz hasonlóan kötelező a részvétel. 
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A mentorkoncepcióban felsorolt időpontok és határidők összesítve: 

 

Első mentorbevonó 2024. 12. 12. 

Jelentkezési felület elérhetősége 2024. 12. 12. – 2025. 02. 16. 

Mentorfelelősök kiválasztása 2025. 01. 31-ig 

Második mentorbevonó 2025. 02. 13. 

Szakterületi mentorprogramok 2025. 02. 22. 

Mentorkisokos megjelenése 2025. 02. 28-ig 

Tanulmányi előadás 2025. 03. 08. 

Szociális és ösztöndíj előadás 2025. 03. 08. 

Első játéknap 2025. 03. 08. 

Szakterületi előadások 2025. 03. 10. – 2025. 03. 14. 

Egyéb rész előadás 2025. 03. 22. 

Második játéknap 2025. 03. 22. 

Mentorteszt 2025. 03. 24. – 2025. 03. 28.  

Mentorteszt utóvizsga 2025. 03. 31. – 2025. 04. 04. 

Mentorkirándulás 2025. 04. 05. 

Játékhét 2025. 04. 07. – 2025. 04. 13. 

Játékhét eredményváró 2025. 04. 15. 

Harmadik játéknap 2025. 04. 12. 

Mentorszóbelik 2025. 04. 23. – 2025. 05. 04. 

Mentorok kiválogatása 2025. 05. 04-ig 

Mentortábor 2025. 07. 14. – 2025. 07. 17. 

 

Végszó 

A mentorrendszert érintő minden olyan témában, amit a Mentorkoncepció nem 

részletez, az ELTE TTK HÖK Alapszabályának első számú melléklete az irányadó. A 

Mentorkoncepcióban bemutatott programok időpontjainak változtatási jogát a 

mentorkoordinátor fenntartja. 

Troják Arnold Szebasztián 

Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

mentorkord@ttkhok.elte.hu 

 

  

Ócsa, 2024. 11. 23. 

mailto:mentorkord@ttkhok.elte.hu
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Az ELTE TTK HÖK 

Mentorrendszer Bizottság Ügyrendje 

Az Eötvös Loránd Tudományegyetem (továbbiakban: Egyetem) Természettudományi 

Kar (továbbiakban: Kar) Hallgatói Önkormányzat (továbbiakban: Önkormányzat) 

Küldöttgyűlése (továbbiakban: Küldöttgyűlés) az Alapszabály rendelkezéseit figyelembe 

véve az alábbi ügyrendet alkotja: 

1. § 

A Mentorrendszer Bizottság feladatköre 

 

1) A Bizottság feladatai:  

a) Képviseli az ELTE TTK HÖK Mentorrendszerben részt vevő hallgatók 

érdekeit. 

b) Az ELTE TTK HÖK Mentorrendszert érintő ügyekben állásfoglalásokat 

fogalmaz meg a Küldöttgyűlés és az Önkormányzat elnöke felé. 

c) Megtervezi az ELTE TTK HÖK Mentorrendszer Mentorkoncepcióban szereplő 

pontok megvalósítását. 

d) Figyelemmel kíséri az ELTE TTK HÖK Mentorrendszer 

Mentorkoncepciójának eredményességét. 

2. § 

A Bizottság vezetése és összetétele 

 

1) A Bizottság elnöke az ELTE TTK HÖK Mentorkoordinátora. 

2) A Bizottság tagjai: 

a) az Önkormányzat Mentorkoordinátora, 
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b) a kar Biológia- és Környezettudományi Szakterület Mentorfelelőse(i), Fizika 

Szakterület Mentorfelelőse(i), Földrajz- és Földtudományi Szakterület 

Mentorfelelőse(i), Kémia Szakterület Mentorfelelőse(i), Matematika 

Szakterület Mentorfelelőse(i) és Tanárképzési Szakterület Mentorfelelőse(i). 

3) A Bizottság tagjai szavazati joggal rendelkeznek 

4) A Bizottság üléseire meg kell hívni:  

a) Az Önkormányzat Elnökét 

b) Az Önkormányzat Ellenőrző Bizottságának legalább egy tagját 

5) A Bizottság elnöke jogosult további személyeket is meghívni a Bizottság üléseire. 

6) A meghívottak tanácskozási joggal vesznek részt az ülésen. 

 

3. § 

A Bizottság összehívása 

 

1)  A Bizottság Rendes, illetve Rendkívüli ülést tarthat. 

2) A Bizottságot az elnök elektronikus formában hívja össze. A meghívónak 

tartalmaznia kell az ülés helyét, időpontját, a javasolt napirendet, valamint, hogy a 

kimentés bejelentésére az ülés megkezdése előtt legkésőbb 24 órával van 

lehetőség, továbbá minden, az üléssel kapcsolatos lényegi információt. A 

meghívóhoz – lehetőség szerint – csatolni kell a napirendi pontokhoz tartozó 

előterjesztéseket is. 

3) Rendes ülés összehívása legalább a tervezett időpont előtt 72 órával történik. 

4) Rendkívüli ülés esetén a meghívót az ülést megelőzően legalább 24 órával 

korábban, elektronikus levél formájában ki kell küldeni. 

5) Rendkívüli ülés esetén nincs lehetőség a Bizottság Ügyrendjének módosítására. 

6) A Bizottság ülésének összehívása havi rendszerességgel történik a Bizottság 

elnöke által. 

7) Amennyiben a Bizottság tagjainak legalább kétharmada igényt tart egy ülés 

összehívására, a Bizottság elnöke – 8 munkanapon belül – köteles ennek eleget 

tenni. 
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4. § 

A Bizottsági ülések általános szabályai 

 

1) A Bizottság üléseit a meghívóban megjelölt helyszínen tartja. Szükség esetén – 

rendkívüli okokból – a Bizottság ülése más helyszínen is lebonyolítható. 

2) A Bizottság ülései zárt körűek. 

3) A zárt üléseken kizárólag a Bizottság tagjai, a meghívottak és azok vehetnek részt, 

akik jelenlétéhez a Bizottság határozatával hozzájárul. 

4) A Bizottság határozatképes, ha tagjainak több, mint fele jelen van. 

5) Amennyiben egy bizottsági ülés határozatképtelen, akkor azt 5 munkanapon belül, 

változatlan napirenddel újra össze kell hívni. A megismételt ülés a tagok egy 

harmadának jelenlétével is határozatképes. 

6) A Bizottság üléséről emlékeztető készül, amelyet az elnök ír alá és a Bizottság által 

az ülés megnyitása után közvetlenül – nyílt szavazással – választott emlékeztetőt 

készítő személy hitelesít. 

7) Az emlékeztető készítője a Bizottság által választott, az ülésen jelen lévő hallgatók 

közül egyszerű többséggel megválasztott személy. 

8) Az emlékeztetőnek tartalmaznia kell: 

a) az ülés helyét és idejét, 

b) a napirendet, 

c) a megvitatott kérdéseket, 

d) a hozzászólókat és a hozzászólások lényegét, 

e) a hozott határozatok szövegét, 

f) a határozatok szavazati arányait, 

g) a jelenléti ívet. 

9) Amennyiben az ülés során bármely felszólaló kéri, akkor az emlékeztetőnek 

tartalmaznia kell az adott felszólalás teljes, szó szerinti szövegét. 
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5. § 

A Bizottsági ülés menete 

 

1) A Bizottság ülését és a napirendi pontokat az elnök nyitja meg és zárja le. 

2) A Bizottság elnöke ismerteti azok névsorát, akik kimentésüket előzetesen kérték. 

3) A Bizottság elnöke a határozatképességet folyamatosan vizsgálja. 

4) Ha a Bizottság határozatképes, az elnök ismerteti a napirendi javaslatot, valamint 

az ahhoz kapcsolódó kiegészítő, illetve módosítóindítványait és azok indoklását.  

5) Ha a napirendhez bármely tagnak észrevétele, vagy módosító javaslata van, azt 

vitára kell bocsátani. 

6) A napirend – jelen szakasz 4) és 5) bekezdésében foglaltakra figyelemmel történő 

– elfogadásáról a Bizottság egyszerű többséggel szavaz. 

7) A napirend elfogadását követően a Bizottság megtárgyalja az egyes napirendi 

pontokat. 

8) Egy adott ülésen lezárt napirendi pontot újból napirendre tűzni nem lehet. 

9) Az ülés folyamán az elnök gondoskodik arról, hogy a tagok az őket megillető 

jogokat megfelelően és akadálymentesen gyakorolják. 

 

6. § 

A határozathozatal általános szabályai 

 

1) A Bizottság döntéseit nyílt szavazással, egyszerű többséggel hozza meg, ez alól 

kivétel, ha jelen ügyrend máshogy rendelkezik. 

2) Szavazategyenlőség esetén az elnök szavazata dönt. 

3) A Bizottság titkosan szavaz, ha a bármely tag kéri. 

4) A Bizottság tagjainak legalább kétharmados többsége szükséges a Bizottság 

szabályzatainak módosításakor. 

  



Az Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Természettudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat  

Mentorrendszer Bizottság Ügyrendje 
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7. § 

Záró rendelkezések 

 

1) A Bizottság működésének szervezési és technikai feltételeit az ELTE TTK HÖK 

biztosítja. 

2) Jelen Bizottsági Ügyrendet a Bizottság kétharmados többséggel, rendes ülésen 

változtathatja meg. 

 

Hatályba lépés dátuma: 2024. november 26. Troják Arnold Szebasztián 

Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

 



 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2024. 11. 26-i Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• szeptember 24. – Rendes Küldöttgyűlés 

• szeptember 30. – Biológia- és Környezettudomány Szakterületi Csoportülés 

• október 1. – Matematika Szakterületi Csoportülés 

• október 2. – Nyúz szerkesztőségi megbeszélés 

• október 8. – Tisztségviselői ülés 

• október 9. – EHÖK Kommunikációs Bizottsági ülés 

• október 11. – ELTEfeszt 

• október 18. – TéTéKás Tökfaragás és Borzongás 

• október 22. – Unicef Konferencia 

• november 5. – InterNyúz S04E01 forgatása 

• november 7. – Nyúz szerkesztőségi megbeszélés 

• november 19. – az ELTE TTK HÖK Rendezvényes és Kommunikációs Bizottság 

ügyrendjének megbeszélése 

• november 19. – InterNyúz S04E02 és S04E03 forgatása Kacskovics Imre Dékán Úrral 

• november 22. – BGGyK x BTK x TTK Gólyabál 

• A fentieken kívül folyamatosan egyeztettünk Gombás Andrással és Novák Zsófiával. 

 

Szöveges beszámoló: 

Szeptember 30-án a Biológia- és Környezettudomány Szakterületi Csoportülésen, október 1-én 

pedig a Matematika Szakterületi Csoportülésen vettem részt, ahol bemutattam az újságnál 

végezhető feladatokat. Még a Tanárképzés és a Földrajz- és Földtudomány Szakterületi 

Csoportülésen nem voltam, de ezek is megbeszélés alatt vannak. Sikeresnek érzem ezeket a 

látogatásokat, és a gólyatábori bemutatkozót is, mert több új taggal is bővült a csapat év eleje 

óta. 



Október 2-án szerkesztőségi megbeszélést tartottam, amin szó volt többek között: InterNyúz 

témaötletekről, social media videóötletekről, Unicef Konferenciáról, újságírói passról. 

Október 8-án a Tisztségviselői ülésen tisztáztuk a Gólya Nyúzzal kapcsolatos ösztöndíjazást, 

és javaslatra megemeltük a fotósok, videósok ösztöndíjösszegét. 

Október 9-én az EHÖK Kommunikációs Bizottsági ülésén Óházy Bálint bemutatta az ELTE 

Online működését és munkásságát. 

Október 11-én egy Nyúz fotós is dokumentálta az ELTEfesztet, a képek megjelentek a Nyúz 

Facebook-oldalán. 

Október 18-án megrendezésre került TéTéKás Tökfaragásról és Borzongásról is készített 

fotókat egy Nyúz fotós, ezek szintén a Facebook-oldalon megtalálhatóak. 

Október 22-én 3 szerkesztőtag is részt vett egy Unicef Konferencián. 

November 5-én elkezdődött az e félévi InterNyúz forgatás. Ebben a félévben a szakok 

bemutatását kezdtük el (ezen a napon a Biológia- és Környezettudomány és a Kémia), inkább 

a középiskolásokat megszólítva ezekkel a részekkel. 

November 7-i szerkesztőségi megbeszélésen beszéltünk: online cikkezés menetéről, személyes 

események ötletéről, zöld és mentálhigiéné programokról. 

November 19-én megbeszélést tartottunk Novák Zsófiával és Bosnyák Dáviddal, ahol az ELTE 

TTK HÖK Rendezvényes és Kommunikációs Bizottság ügyrendjének megírásáról volt szó. 

Emellett november 19-én leforgattunk egy InterNyúzt Kacskovics Imre Dékán Úrral, amiben a 

terveiről, céljairól beszélgetett vele Glück Krisztina és Gombás András. A felvétel olyan hosszú 

lett, hogy valószínűleg két részben fog kikerülni a YouTube-ra. Innen is köszönöm Dékán 

Úrnak, hogy elfogadta a meghívást, és Glück Krisztinának és Gombás Andrásnak az interjú 

vezetését. 

November 22-én a BGGyK x BTK x TTK Gólyabálon két Nyúz fotós fényképezett, és 

megkeresett az ELTE Online videós rovatának, az ELTE Víziónak a vezetője, hogy szívesen 

forgatnának videót az eseményen, innen is köszönöm a felajánlást és a munkájukat. A képek és 

a videó idővel ki fog kerülni a megfelelő platformokra. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a megkereséseknek eleget tettem és a 

fogadóóráimat megtartottam. Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés 

felmerült benned, akkor keress bátran az elérhetőségeimen! 

2024. szeptember 24. – 2024. október 26. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 

 

mailto:foszerkeszto@ttkhok.elte.hu


  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

Külügyi Mentorkoordinátor 

2024.09.24. - 2024.11.26 

IDŐRENDI BONTÁS 

Tevékenység dátuma Tevékenység megnevezése 

2024.09.24. Poszter mentortoborzásra, Informatikussal 

kommunikáció jelentkezési felületről, 

WhatsApp csoport link kiküldése 

2024.09.25. Kapcsolatfelvétel, Fontos linkek 

megosztása, Kérdőív igények felméréséről 

2024.09.26. A félév első Board Game Nightja 

2024.09.27. Poszterek kinyomtatása, Facebook poszt 

mentortoborzásról 

2024.09.29. Kérdőív kiértékelése, Budapest tour és 

első találkozó szervezése 

2024.09.30. Találkozó Szedmák Orsolyával, Tanácskozás 

az Erasmus program népszerűsítéséről, 

Poszterek kirakása 

2024.10.08. Kapcsolatfelvétel Nasmus Sakib Awrko 

bangladeshi hallgatóval – tanácskozás a 

program megtartásáról 

2024.10.08. Részvétel a Tisztségviselői Ülésen 

2024.10.09. Meet-and-greet program kiküldése, 

Teremfoglalás – a megfelelő emberek 

felkeresése 

2024.10.18. Találkozó a külföldi hallgatókkal 

2024.10.20. Külügyi bizottságról való tervezet, 

Konzultáció Török Veronikával 

2024.10.21. Motivációs levelek leadási határideje, 

jelentkezések kiértékelése, Információ a 

személyes beszélgetésről 

 Board Game Night hirdetése 

2024.10.23. Megbeszélés az alkotótáborról 

2024.10.26. Részvétel az alkotótáborban 

2024.10.29. Második kérdőív kiértékelése, válaszok 

2024.11.05. Online meeting a külföldi hallgatókkal 

2024.11.06. Részvétel az EHKB ülésen 

2024.11.11. Félév végi lezáró program szervezésének 

megkezdése 

2024.11.18. Kommunikáció Schlett Katalinnal – külföldi 

hallgatókkal kapcsolatfelvétel szervezése 

2024.11.19. Külügyi Bizottság ügyrendjének 

szerkesztése Török Veronikával 



  

 

 

 

SZÖVEGES KIFEJTÉS 

I. KOMMUNIKÁCIÓ 

A félév elején Szedmák Orsolya segítségével sikeresen megalakult a 

WhatsApp csoport, amely a külföldi hallgatók igényei szerint az 

elsődleges információs sztráda lett az MIS és a hallgatók között. 

Ezen keresztül kiküldtem a megfelelő Facebook csoportok linkjét, 

valamint egy összegyűjtött link listát, amely tartalmazza a számukra 

fontos információkat. 

A félév során rengeteg kérdés érkezett be, ezekre legjobb tudásom 

szerint válaszoltam, illetve továbbítottam a megfelelő személyek 

felé. A WhatsApp csoport arra is hasznosnak bizonyult, hogy a 

hallgatók egymást segítsék. A hosszabb ideje itt tanulók át tudták 

adni a tapasztalataikat a frissen érkezettek számára. 

Amint értesültem a Biológia tanszék külföldi hallgatóinak 

helyzetéről, felvettem a kapcsolatot Schlett Katalinnal és általa 

kiküldésre került a WhatsApp csoport linkje, valamint az 

elérhetőségem. 

II. REKLÁMOZÁS 

A félév elején az új mentorok toborzása érdekében kikerültek a 

lehetőséget reklámozni hivatott poszterek, valamint erről Facebook 

post is született. Bosnyák Dávid segítségével a link megosztásra 

került további felületeken is. 

Minden eseményről – általunk vagy mások által szervezett – 

kiküldésre kerültek az eseményt hirdető poszterek és ahhoz tartozó 

felületek. A nyelvi nehézségeket az én tolmácsolásom által sikeresen 

áthidaltuk. 

III. ÉRDEKKÉPVISELET 

Igyekeztem havi rendszerességgel egy kérdőívet kiküldeni, amely arra 

szolgál, hogy felmérje a hallgatók igényeit, javaslatait a fejlődés 

érdekében és az esetleges hiányosságokat, amelyek még javításra 

szorulnak. 

A kérdőíveket átlagban a csoport 1/7-ede töltötte ki. Összességében 

az információáramlással és a WhatsApp csoport kommunikációval 

elégedettek voltak, illetve hasznosnak tartják az ott megosztott 

információkat. Igényelnék nagyobb programok szervezését, amely 

egyelőre mentorok hiányában nem valósult meg. 

 



  

 

IV. RENDSZERES PROGRAMOK 

A felmérések alapján igény lenne rendszeres közös programok 

szervezésére. A már többször megrendezésre került Board Game Night  

mellett havonta összejövetelt szerveznénk, amelyből az első 

sikeresen meg is valósult. Kifejezetten pozitív visszajelzéseket 

kaptunk ezzel kapcsolatban és már akkor érdeklődtek a következő 

ilyen után. Ők is a havi rendszerességet tartották megfelelőnek. 

Itt lehetőség van a kikapcsolódás és beszélgetés mellett az 

esetleges problémák közlésére, észrevételek, megjegyzések 

megosztására is, valamint természetesen az egyetemi társak 

megismerésére. 

V. KÜLÜGYI BIZOTTSÁG 

Az alkotótáborra Török Veronikával összeraktuk a tervezett programot 

a Külügyi Bizottság irányvonalainak kirajzolása érdekében. 

Saly Eszter kérésére Török Veronikával közösen, többszöri 

konzultációval kidolgoztuk a korábbi Külügyi Bizottság működési 

szabályzata alapján a Külügyi Bizottság Ügyrendjét.   

KÖSZÖNETNYÍLVÁNÍTÁS 

Szeretném megköszönni Török Veronikának a közös munkát és az állandó 

támogatást, amellyel egymás munkáját is segítettük. 

Köszönöm továbbá Kisteleki Leának a segítséget a jelentkezési 

felület létrehozásában, valamint Bosnyák Dávidnak a mentortoborzó 

kiküldését. 

Nagyon köszönöm Novák Zsófiának az állandó támogatást, illetve, hogy 

nyitott volt kérdéseink megválaszolására. 

 

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a 

tisztségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, 

delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy időt szakítottál beszámolóm elolvasására. Amennyiben 

bármilyen kérdésed lenne hozzám, a megadott email címen elérhető 

vagyok. 

Budapest, 2024. november 21. 

Frits Anita 

Külügyi Mentorkoordinátor 

ELTE TTK HÖK 

kulkoordinator@ttkhok.elte.hu 



  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 
2024.09.24.– 2024.11.26. időszakról 

Eseménynaptár – Időrendi bontás 

 2024. 09. 26. - Board game night  

 2024. 09. 30. - Erasmus koordinátorral való megbeszélés  

 2024. 10. 08. - Tisztségviselői ülés  

 2024. 10. 10. - Boros Réka – EHKB megbeszélés  

 2024. 10. 21. - Board game night  

 2024. 10. 26-27. - Alkotótábor  

 Alkotótábor megbeszélés – október 23. 

 2024. 11. 18. - Külügyi bizottság megbeszélés  

 2024. 11. 18. - Csejtei Gergő – Camp America megbeszélés. 
 

Részletes leírás 

Board game night (szept. 26./okt. 21.) 

Társasjátékos estéket szerveztünk a TÁTK-val és az IK-val együttműködve. 

Több közösségi média platformon népszerűsítettük az eseményt főleg a külföldi 

hallgatók számára, de gyakori, hogy magyar hallgatók is szívesen részt vesznek.  

A társasos estek során igyekszünk jó hangulatot teremteni a hallgatók számára, 

válaszolni a felmerülő kérdéseikre és érdeklődni milyen programokon vennének 

részt szívesen.  

Erasmus koordinátorral való megbeszélés 

Szeptember 30-án személyesen egyeztettünk (Frits Anita és én) Szedmák 

Orsolyával, a kari Erasmus koordinátorral. Tisztségviselői munkánk elején sok 

felmerülő kérdés fogalmazódott meg bennünk az ellátandó feladatok kapcsán, 

így Szedmák Orsolya segítségét kértük. Egyeztettünk vele, hogyan tudnák a 

leghatékonyabban együttműködni, bizonyos helyzetekben mi a teendő. 

Az Erasmussal kapcsolatos emailek megválaszolása okán, gyakran egyeztetek 

Orsolyával továbbra is. 

Tisztségviselői ülés 

Részt vettem a tisztségviselői ülésen és legjobb tudásom szerint a házi feladatot 

(tisztségviselő feladatköri leírás) is időben leadtam.  

Boros Réka – EHKB megbeszélés 

Október 4-én Boros Rékával egyeztettem az EHKB feladatai kapcsán. 

Beszámoltam a TTK jelenlegi külügyes helyzetéről, ismertettem vele pár célt az 



  
idei szemeszterre és Réka segített az ötletelésben. Ezek közé a célok közé 

tartozott például, hogy a TTK szorosabban együtt tudjon működni a többi karral. 

Arról is beszéltünk, a többi kar milyen programokat szervez/hogyan igyekszik 

fejleszteni a külügyes életet és ezekből, hogyan tudnánk ihletet meríteni mi is itt 

a TTK-n.  

Alkotótábor 

Részt vettem az alkotótáborban. (nem a teljes 3 napon, csak október 26-27-én) 

Az alkotótábor során igyekeztem érdemben hozzátenni a „szakmai” 

témákhoz/beszélgetésekhez, bemutatni a munkánk, mit is csinálunk 

külügyesként és igyekeztem megismerni a HÖK azon tagjait akikkel még nem 

volt lehetőségem beszélni.  

Az alkotótábort megelőző napokban egyeztettem Frits Anitával (külügyi 

mentorkoordinátor) az alkotótáborra kiadott feladat kapcsán, melyre együtt 

gyűjtöttünk ötleteket. 

Külügyi bizottság megbeszélés 

November 18-án megbeszélést tartottunk Frits Anitával (előtte szóban 

egyeztettünk Saly Eszter szervezetfejlesztésért felelős referenssel) mely során 

együtt alkottuk meg a jövőben létrejövő „Külügyi bizottság” ügyrendjét.  

Csejtei Gergő – Camp America megbeszélés 

Csejtei Gergő, aki a Camp America egyik koordinátora megkeresett azzal a 

kéréssel, hogy együtt szervezzünk egy programot a Camp America 

népszerűsítésére.  November 18-án ennek kapcsán egyeztettünk, és szervezés 

alatt áll a program. (jelenlegi tervezett időpont december 5.) 

EHKB ülések 

Az ELTE HÖK Külügyi Bizottság két hetente ülést tart, melyen minden kar 

külügyi referense/külügyi mentorkoordinátora összeül Boros Rékával. Az 

üléseken megbeszéljük az ülésig történteket a külügyi életben, illetve a további 

teendőket/rendezvényeket/feladatokat.  

Sajnos én a szemeszter elején egyeztettem az EHKB tagjaival, viszont az ülések 

időpontja (minden második hét szerda) egybeesik a munkahelyi 

elfoglaltságommal így az ülés idejében csak egy alkalommal tudtam részt venni.  

A hiányokat amennyire időm engedi igyekszem pótolni, átbeszélni Boros 

Rékával.  

Adminisztrációs feladatok és közösségi média oldalak kezelése 

Az Erasmus kapcsán sok emailt kapok a levelezőfiókomra, ezekre a megfelelő 

információk megszerzése után a lehető leghamarabb igyekszem válaszolni. 



  
Bosnyák Dáviddal (kommunikációs referens) együttműködve segítettem 

bizonyos események leírásának fordításában. A külügy számára fontos 

programokat igyekszem minél több közösségi média oldalon népszerűsíteni és 

eseményt/plakátot stb.-t készíteni hozzá. E mellett a közösségi média oldalakon 

beérkező kérdésekre is választ adok.  

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői 

levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek 

eleget tettem. 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a beszámolóm! Bármely további felmerülő kérdéssel 

keress bátran! 

Budapest, 2024. november 21. 

Török Veronika 

Külügyi referens 

ELTE TTK HÖK 

kulbiz@ttkhok.elte.hu 

tel.:+36302435312 

mailto:kulbiz@ttkhok.elte.hu


Beszámoló
ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

2024. 09. 24. - 2024. 11. 26.



Időbeli bontás
• 2024. 10. 18.: Tétékás Borzongás és tökfaragás

2024. 10. 18.: Tétékás Borzongás és tökfaragás

A TTK HÖK-kel közösen szervezett borzongás és tökfaragás sikeresen megrendezésre került,
reméljük jól éreztétek magatok.

Egyebek

A november 30-i Grazi utazásra a helyek beteltek. Az ebben a tanévben megrendezésre
kerülő ICE 2025. 01. 31. - 02. 02. között lesz a szokásos helyen királyréten, erre várunk
mindenkit szerettel. Szokásos módon a hallgatói kisrendezvényeket igény szerint támogattuk,
szeretnénk újból felhívni a figyelmeteket, hogy forduljatok hozzánk nyugodtan, ha kisebb prog-
ramok esetén programkellékre, teára, kekszre vagy hasonlókra van szükségetek.

Budapest, 2024. november 23.

Jeges Viktor Péter Hambuch Mátyás
kuratóriumi elnök kuratóriumi titkár

70/866-6928 20/289-9738
elnok@alapitvany.elte.hu titkar@alapitvany.elte.hu



 

 

  

  

  

  

  

 

  

  

  

  

  

  

   

  

  

  

Fehér Zsombor 

2024.11.15. 

  

  

  

   

1. Bemutatkozás  

  
Fehér Zsombor vagyok másodéves, földtudományi szakra járok, azon belül is 

térképészetet tanulok. 2003. május 14.-én születtem Székesfehérváron. Eredendően 

balatonfüredi vagyok, középiskolás éveimet is itt töltöttem a Lóczy Lajos 

Gimnáziumban. 2023-ban az  

érettségit követően sikeresen felvételt nyertem az ELTE Földtudományi Bsc. képzésére. 

Eleinte meteorológiát szerettem volna tanulni, de az első félévben nagyon megtetszett a 

térképészet világa és végül az utóbbit választottam, amiből 2.5 évem még hátra van, de 

terveim szerint a tanulmányaimat Msc. képzésen is itt szeretném folytatni.  

Balatoni gyerekként már egész kicsiként elkezdtem vitorlázni, 2012 őszétől évekig 

versenyszinten vitorláztam, hajóosztályomban 2019-ben eljutottam a franciaországi 

Európa-bajnokságra is. 2021-től szinte minden évben részt vettem a nyári vitorlás 

gyerektábor lebonyolításában. 2023-tól hivatásos hajóvezetői engedéllyel rendelkezem, 

emellett már 4 éve van B kategóriás jogosítványom, és most éppen a repülőgép vezetői 

engedélyem megszerzésén dolgozom. 

  

 

 



 

 

  

2. Tapasztalatok, motiváció  

Ahogyan az előző részben is említettem, a gyerektáborok révén rendelkezem némi 

tapasztalattal, hiszen eleinte segítőként vettem részt, majd később, mint oktató, és mint 

táborvezető kaptam meg 20fős gyerekcsoportokat. Ezek a hetek voltak azok, amik 

felébresztették bennem a szervezés iránti érdeklődést, hogy azt más formában, 

közegben és szinten is lehetne gyakorolnom. A segítők koordinálása mellet igyekeztem 

szakmai tudást is átadni a gyerekeknek úgy, hogy közben jól is érezzék magukat. Ezt a 

habitust egyetemre bekerülve is hoztam magammal, bár az első félévben igyekeztem 

inkább a tanulmányaimra fektetni a hangsúlyt. 

Lelkes mentoraimnak köszönhetően én is kedvet kaptam ahhoz, hogy hozzájuk 

hasonlóan segítsem a hallgatókat az egyetemi élet útvesztőiben. A 2024-es tavaszi 

félévben indultam a képviselői választásokon, ahol hallgatótársaim bizalmat szavaztak 

nekem, így képviselhettem érdekeiket a Küldöttgyűléseken. 

Itt jobban beleláttam a HÖK működésébe, valamint lehetőségem adódott több embert 

megismerni. Ekkor már tudtam, hogy a tisztség szeptembertől nem lesz betöltve, és a 

beszámolók alapján tudtam, hogy ez mindenki más nyakába extra terhet varr, hiszen a 

különböző rendezvények és események megvalósítása igen összetett. Ezek voltak azok 

az első mérföldkövek számomra, amik miatt arra gondoltam, hogy a későbbiekben ezt 

a megpályázzam. A tisztség megpályázásával kapcsolatban Novák Zsófiát és Pádár 

Kittit kerestem fel, elhatározásomat követően segítettek pályázásom során. Pádár 

Kittivel több egyeztetést követően sikerült egyre jobban megismerne a 

rendezvényszervező referensi feladatköröket és annak minden fortélyát.  

Meglátásom szerint fontos, hogy a Hallgatói Önkormányzatban legyen egy olyan 

személy, aki összefogja az embereket a kari események lebonyolításánál. Olyan valaki, 

aki megfelelő szervezői képességekkel bír, és akire számíthatnak a szakterületi 

koordinátorok, tisztségviselők. 

Ugyanakkor nem szeretném elvenni a Rendezvényes munkacsoport érdemeit sem, mert 

amíg a tisztség nem volt betöltve, igyekeztek helytállni. Szeretném fenntartani ennek a 

munkacsoportnak a hatékonyságát, hiszen az elmúlt években nagyon jó mutatók voltak 

arra, hogy egy ember ezt a feladatkört nehezen bírja, mivel felemésztheti minden 

energiáját és kreativitását. 

 

 

3. Tervek, elképzelések  

Terveim között szerepel a korábbi programok megszervezése. A hallgatóknak van 

igényük a közösségi rendezvényekre, ezért gondolom azt, hogy minél több változatos 

lehetőséget kell biztosítani számukra. Mikről is lenne szó? 

  

3/1 Gólyatábor  

A gólyatábor az egyik legnagyobb szervezést igénylő program minden karon.  

Nagyon fontos a jó szervezés, hiszen ez az első élménye a gólyáknak az 

egyetemen. A klasszikus, közösen valahova külső helyszínre leutazós ebből 



 

 

  

adódóan mindenképp ott sátorban vagy faházban táborozós, formátumot 

szeretném megtartani. A hagyományos gólya feladatokkal és az elmaradhatatlan 

közös esti tábortüzes sütögetéssel valamint a lehető legjobb hangulatú 

programokkal. 

 

 

3/2 Szakterületi programok  

A gólyatábor után se állna meg az élet Fontosnak tartom azt, hogy a szakterületek 

saját szervezésű programjaikkal erősítsék szakterületük hagyományait, külön 

rendezvényekkel hozzák össze a társaságot, valamint segítsék a gólyák 

beilleszkedését az egyetem világába. Ezekhez a szakos programokhoz nyújtanék 

segítséget a szakterületi koordinátoroknak, amit szeretnének.  Szerintem a 

gólyák és felsőbb évesek egyaránt igényt tartanának több, kimondottan szakos 

programra, amik az adott szak tematikájába is beleillenek, valamint 

hozzátesznek a közösség épüléséhez. Ehhez szerintem elengedhetetlen az 

átláthatóság, a jó kommunikáció a SzaCskók oldaláról is, valamint az időben 

történő szervezés másokkal együttműködve szintén elengedhetetlen. 

 

  

3/3 Gólyabál  

Az év második legnagyobb eseménye, aminek szervezési feladatai és 

összetettsége vetekszik a gólyatáboréval. Az idei bálon még sajnos nem tudtam 

segédkezni, de a jövőben minél szebb élmények megteremtésén fogok dolgozni. 

A külsős segítőkkel rendezett nagyobb események sikerének kulcsa a közvetlen 

és jól szervet kommunikációban rejlik, megpróbálom ezt elérni. 

 

 

 3/4 Kocsmalimpia  

A csocsóbajnokságok nagyon közkedvelt programok az egyetemisták körében, 

így ezt szeretném eggyel tovább vinni, és hagyományt teremtő módon egy kicsit 

nagyobb eseménnyé kovácsolni. Ezt hasonló típusú sportok bevonásával 

szeretném elérni a bővítést, mint például a Szkander, Biliárd, Drinkpong vagy a 

Darts és persze az elmaradhatatlan Csocsó nem esne ki a listából.  Ezeken a 

programokon akár önszerveződő csoportok, akár a szakterületek „válogatott” 

csapatai mérnék össze tudásukat, egy erre alkalmas vendéglátóipari egységben. 

Ezt követően a legjobbak csapnának össze, kiválasztva ezzel a kar 

Kocsmalimpionjait. Ezt az eseményt az évek során összegyetemi versennyé 

lehetne tenni. Amennyiben ez megrendezésre kerül, akkor a karok legjobbjai 

csaphatnának össze akár egy egyetemi vándorkupa elnyeréséért. 

  

3/5 Felezők  

A felezők leszervezése a szakterületi koordinátorokkal történne közös 

megegyezés alapján, az elmúlt évekhez hasonlóan. A hagyományos kitűzős 

ceremónia a legemelkedetteb hangulatú része az eseménynek. Ennek és az egész 

esemény lebonyolításában is szeretnék a segítségükre lenni, ott és azzal 

támogatni őket, amivel tudok. 

 



 

 

  

 

 

3/6 LEN  

Sajnos mióta egyetemista vagyok, nem került megrendezésre az egykor híres 

fesztivál a Lágymányosi Eötvös Napok. Mivel ez egy egyetemi szintű esemény, 

így elsősorban az EHÖK szervezésében kerülhetne vissza a programtervbe. Ha 

ez megtörténik, az általuk rám bízott feladatokat látnám el. 

 

3/6 Egyéb programok 

Halloween 

Bár még nem tisztségviselőként, de a Halloweeni bulin már aktívan segítettem 

kisebb feladatkörben. Az ilyen programok nagyon jó hangulatban szoktak telni, 

főleg ha van egy mellékprogramjuk, mint ez esetben a tökfaragás. 

RondaKarácsonyi pulcsis buli 

Ennek a programnak a szervezése már a pályázásom előtt elkezdődött, de már 

esetleges megválasztásom után lesz megtartva, így a program szervezésébe  

belevettek Zsófiék, és remélem olyan jól fog sikerüli, ahogy az el lett tervezve.  

Az ezekhez hasonló programok is majdnem ugyanolyan fontosak, mint a 

nagyobbak, mert itt a társaságok sokkal szorosabbra fűzhetik a kapcsolataikat, 

ezért biztos, hogy rendeznék hasonló jellegű eseményeket a jövőben is. 

 

3/7 Tudományos programok  

Ezeket a fajta programokat természetesen a tudományos referenssel 

együttműködve képzelem el. Fontosnak tartom az ilyen jellegű eseményeket, 

hiszen egyrészt tudományegyetem vagyunk, másrészt pedig érdekeltek vagyunk 

az ilyen jellegű programokban, mivel nagyon sok kiváló hallgatóval és oktatóval 

büszkélkedhet karunk. Szerintem jó közösségi és tudományos kapcsolati 

program lenne szakterenként vetélkedőt tartani más egyetemekkel az adott 

szakos témában. A klasszikus tudományos programok megtartásával, mint az  

előadások szervezése meghívott vendégekkel, TDK-s beszélgetés hallgatókkal 

vagy éppen egy lazább hangvételű, adott témát boncolgató kerekasztal 

beszélgetések leszervezésében is szívesen nyújtanék segítséget a tudományos 

referensnek.  

 

3/8 Sporttal kapcsolatos programok 

      Sporttal kapcsolatos programok alatt elsősorban gondolok itt a jól ismert 

5vös5km Futóversenyre, esetleges kari nyári kenutúra szervezésére a Tiszán, 

vagy egy kerékpár túrára, vagy évközi rendszeres kirándulásokra. Azonban ezek 

még kiforratlan ötletek, melyek leszervezéséhez elsősorban igényfelmérést 

szeretnék végezni.  

 

 

 

 

 

  



 

 

  

4. Köszönet, záró gondolataim 

Szeretném megköszönni azt a lelkesítést, jó tanácsot, amit kaptam azoktól, akik a 

felkészülésem során segítettek. Külön szeretnék köszönetet mondani Novák Zsófiának 

és Pádár Kittinek, akik felkészítettek. Segítettek az elhatározástól egészen a pályázat 

végéig, és remélem utána is számíthatok támogatásukra. Nagyon hálás vagyok érte, és 

remélem megválasztásom esetén az elvártaknak megfelelően helyt tudok állni. 

Köszönöm, hogy időt szántál, és elolvastad pályázatomat! Ha bármilyen kérdés 

felvetődött benned, nyugodtan keress meg az alábbi elérhetőségek valamelyikén.  

  

  

  

  

  

  
Fehér Zsombor  

Tel.: + 36 70 366 8924 

E-mail:fhrzsmbr@gmail.com 



Jásdi Mihály Sándor 

Biológia-és Környezettudományi Szakterületi Koordinátori pályázat 

Bemutatkozás 

Jásdi Mihály vagyok, harmadéves biológia alapszakos hallgató. Gimnáziumi tanulmányaim 

során rendszeresen végeztem az osztályt segítő feladatokat, vettem részt iskolai tábor 

szervezésében, hangosítottam és tagja voltam az ottani diákönkormányzatnak. Emellett a mai 

napig rendszeresen végzek önkéntes munka keretei között környezeti nevelést. 

A Biológia-és Környezettudományi Szakterületen első félévem óta aktívan részt veszek a 

szakterület közéletének szervezésében, mint BReKi koordinátor, amit akkor egyik 

mentorommal élesztettünk újra és jelenleg egy szaktársammal szervezünk eseményeket. Ezen 

programok nagy örvendésnek örvendtek az azt meglátogató hallgatók között. 

Tavaly november óta a küldöttgyűléseken képviselem a Biológia-és Környezettudományi 

szakterület hallgatóit. 

Motiváció 

A tavalyi év során a kezdeti nehézségek végett kevesebb gólyát sikerült bevonni az aktív 

hallgatói életbe. Minthogy a korábbi Szakterületi koordinátor lemondott és feladatköre igen 

fontos hatással van az aktív hallgatók létszámára, ezért úgy gondolom, hogy az idei BioKt 

mentorgárdából származó befektetett energiáit ne hagyjuk elveszni, így egy vészhelyzeti 

szakterületi ülésen felvetettem, hogy el tudom vállalni a tisztséggel járó kötelességeket, ezzel 

is tehermentesítve a TTK HÖK elnökét és elnökhelyettesét, és ezzel is segítve a szakterületet. 

Az évek során többször leveleztem már oktatókkal tárgyfelvétel, tárgyakkal kapcsolatos 

technikai problémák, tárgy-és vizsgakiírás, illetve vizsgapontozás kapcsán, melyekre az oktatók 

egyetlen kivétellel válaszoltak és abban az esetben egy másik oktatón keresztül szintén sikerült 

elérni a célt. Az email-ek során mindig törekedtem az illedelmes kommunikációs stílusra, és ez 

szerintem sikerült is. Így örömmel teszem ezt meg adott esetben más hallgatók nevében is. 

Elképzelések 

BioKt bizottság 

Annak érdekében, hogy a szakterületi koordinátor, tudja, hogy a szakterület delegáltjai és a 

szakterületen belüli koordinátorok szerint is kellőképp ellátta feladatait, egy szakterületen belüli 

bizottságot szeretnék létrehozni, mely felé elszámolási kötelezettség kötné a szakterületi 

koordinátort. Ez segítségül is szolgálhat a szakterületi koordinátornak, hiszen, így jobban szem 

előtt lenne az általa elvégzett munka. 

A bizottság állandó tagjai: 

• A jelenlegi és / vagy a korábbi BioKt mentorfelelős 

• A RuBisCo koordinátora 

• A BReKi koordinátorok 

• Legalább két mentor 

A bizottság meghívott tagjai: 

• A TTK HÖK elnöke és elnökhelyettese 



A bizottsághoz bármely szakterületen aktív hallgató csatlakozhat. 

A bizottságnak nem tagja a szakterületi koordinátor. 

A bizottságnak tényleges munkavégzési kötelezettsége csak abban az esetben van, ha belátásuk 

szerint a szakterületi koordinátor nem végzi el a dolgát, nem lehet belátható időn belül elérni a 

szakterületi koordinátort, vagy ha nincs szakterületi koordinátor. 

A bizottság feladatai közé tartozik: 

• Az előbbi szituációk esetén elégedetlenségüket jelezni a szakterületi koordinátor felé 

• Belátható időn belüli változás hiányának esetén a bizottság élére felkérni a szakterületi 

koordinátor által a next in line rendszerben képzett utódjelöltet és a felkért személlyel 

segíteni a szakterület ügyeit 

• Next in line rendszerben megnevezett utód híján intézni a szakterület ügyeit, a TTK 

HÖK elnökének és elnökhelyettesének segítségével 

Next in line rendszer 

A következő szakterületi koordinátor kiválasztása és betanítása egy rendívül fontos dolog, 

melyet érdemes bebiztosítani. Eme rendszer keretei között a szakterületi koordinátor felkér a 

szakterület hallgatói közül egy nem HÖK-ös tisztséget betöltő és nem szakterületen belüli 

koordinátori feladatt ellátó hallgatót vagy hallgatókat erre a posztra, továbbá bármelyik 

szakterülethez tartozó a szakterületi koordinátori feladatkör iránt kicsit is érdeklődő hallgató 

jelentkezhet. Ezen hallgatóknak tényleges kötelezettségük a szakterülettel kapcsolatban 

nincsen. A szakterületi koordinátor egy vagy két havonta egyszer hosszabban elbeszélgethet 

velük arról, hogy milyen ügyeket és hogyan intézett az elmúlt időszakban. Ezzel mélyebb 

betekintést kaphatnak az érdeklődő hallgatók a koordinátori feladatkörbe és így amikor a 

következő pályázókra kerül a sor, akkor ők már pontosan tudni fogják, hogy mire is 

vállalkoznak. 

A rendszer által megjelöltek számára egyedüli kivétel, ha az előző pontban említett BioKt 

bizottság nem elégedett, a szakterületi koordinátor munkájával és elérhetőségével az adott 

időszakban, vagy nincsen szakterületi koordinátor. Ebben az esetben a next in line rendszerben 

megnevezett egy(ik) személy ideiglenesen felkérhetőek a bizottság élére, hogy a szakterület 

ügyeinek intézése ne akadjon meg. 

A rendszer egyik célja a szakterület stabilitásának bebiztosítása, a másik az utódképzés, mely 

természetesen nem azt jelenti, hogy a rendszerben résztvevő személyek közül kerül 

kiválasztásra a következő BioKt szakterületi koordinátor, hiszen őt a küldöttgyűlés választja. 

Ezzel kapcsolatban már beszéltem is két érdeklődővel, akik örömmel nyernének betekintést a 

koordinátori tevékenységekbe, és adott esetben következőnek el is vállalnák. 

Szakterületi köz-és tudományos élet lendületének megtartása 

A szakterületi közéletet rendkívül fontosnak látom a hallgatók szempontjából, éppen ezért 

elegendő és változatos programokat szeretnék létrehozni, melyek segíthetik az érdeklődés 

felkeltését egyes témákban, informatívak és szórakoztatóak. Ennek kapcsán a szakterület belső 

koordinátorai (BuBisCo és a BReKi) autonóm módon folytatják tevékenységeiket, valamint 

ezeken felül további programok kerülnének terítékre, mint például SzaCs, más adott esetben 

tematikus összejövetelek, programok más szakterületekkel. 

Hasonló célul tűztem ki a tudományos élet reklámozását és a kutatáshoz való csatlakozások 

elősegítését a szakterületen, mely keretei között a TDK-zni vágyó hallgatók bevonzását a 



kutatásokba, ezzel is segíteni nekik pályájuk kezdetében. Valamint különböző jellegű 

szakmaibb programokat is szívesen szerveznék. Korábbi években volt szervezett keretek között 

tanszéklátogatás, melyet örömmel próbálnék meg újból meghonosítani, illetve ezek mellett 

különböző szakmai programokat is szeretnék reklámozni, hogy akit érdekelne az tudjon róla. 

Ezen programokkal talán több hallgatóban maradhat meg a szakmai elhivatottság. 

A hallgatók tanulmányainak elősegítésének céljából a RuBisCo továbbra is autonóm működik, 

hogy a lehető legnagyobb hatékonysággal szerveződhessenek a korrepetíciós események. 

Szintén a hallgatók elősegítésének céljából szeretnék egy felvételi / ZV és szakdolgozat kisokos 

eseményt is tartani, hogy az adott témában felmerülő mentális köd elillanjon. 

Emellett célul tűzném ki a Biológia-és Környezettudományi szakterület hallgatói és az oktatói 

között egy baráti légkör kialakítását. Ezt az oktatók rendszeres meghívásával és oktatókkal 

közösen szervezett programokkal gondolnám elérni, melyek között tematikus események és 

kötetlenebb beszélgetős programok is lennének. 

Részletes programterv helyett itt hely híján inkább az általános elképzeléseket tárgyaltam 

programok terén, de sok ötlet merült fel a pályázat írása közben, melyek közül lehetőleg minél 

többet meg szeretnék valósítani. 

Mentorrendszer 

A rendszerhez kapcsolódó teendők kapcsán szeretném segíteni a mentorok, a BioKt 

mentorfelelős és a mentorkoordinátor munkáját a tőlem elvártak szerint. A képzés meghirdetett 

alkalmain jelen tervezek lenni, hogy megismerhessem a szak mentorjelöltjeit. 

Ezek mellett úgy gondolom, hogy a szakterületi koordinátornak a mentorfelelős és a 

mentorkoordinátor által vízionált koncepciót kell elősegítenie, így a mentorfelelős és a 

mentorkoordinátor elképzelései a mérvadóak. 

Szakterület érdekképviselete 

A tervek szerint felvenném a kapcsolatot évfolyamonként egy-egy megbízható hallgatóval, 

hogy lehetőleg minél gyorsabban informáljanak az esetlegesen felmerülő általános 

problémákkal kapcsolatban, melyekhez jól jön, ha a szakterület neve az ügyintézést 

megtámogatja. Így lehetőleg az ilyesféle problémák minél pontosabban orvoslásra kerülhetnek. 

A környezettanos hallgatók előtt nyitva állnak a szakterületi programok, nincs csak „bioszos” 

esemény. Emellett a környezettanos hallgatók a saját programjaikat tekintve autonómiával 

rendelkeznek, ahogyan az eddig is volt. 

Összegzés: 

Összességében pályázatomban leírtak célja, hogy a szakterület által képviselt lendületből egy 

igény szerinti mértékben közéletileg és szakmailag is aktív közösség jöhessen létre, mely a 

hallgatóknak szórakoztató, érdekes és hasznos programot nyújtson, és a szakterület 

hallgatóinak ötletei lehetőleg megvalósuljanak. Valamint ezzel párhuzamosan az oktatók és a 

hallgatók között egy barátibb légkör jöhessen létre. 

Emellett a pályázatomban leírtak arra is irányulnak, hogy a Biológia-és Környezettudományi 

szakterület működésének stabilitása biztosított legyen, melyre a BioKt bizottság, a „Next in line 

rendszer” és az évfolyamonkénti informátorok szolgálnak. 

 



Pályázatom írása során volt lehetőségem a TTK HÖK egyes jelenlegi és múltbeli aktív tagjaival 

elbeszélgetnem és véleményüket kikérnem. Ezt szeretném nekik megköszönni, ugyanis 

rendkívül sok segítséget nyújtott mind ötletek, tanácsok és formátum terén. 

 

Köszönöm, hogy végig olvastad a pályázatomat! 

Remélem sikerült elnyernem a bizalmatokat! 

 

 Jásdi Mihály 

 Budapest, 2024.11.20. 

 jamih@student.elte.hu 
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Pályázat 

ELTE HÖK esélyegyenlőségi referens pozícióra 

 

Bemutatkozás, pályázásom oka 

Krecht Hanna Regina vagyok, másodéves biológiahallgató az ELTE Természettudományi Karán.  

Szeretném megpályázni az ELTE HÖK esélyegyenlőségi referens pozícióját, mivel alkalmasnak 

tartom magam a pozícióval járó feladatkörök betöltésére. 

Imádom az immunológiát és a járványtant, kutatással szeretnék foglalkozni a jövőben, ugyanakkor 

a tudománykommunikáció különböző csatornáin próbálom megismertetni a biológia csodálatos 

bugyrait a nagyközönséggel. 

Utóbbit azért hangsúlyozom, mert szeretnék valamit visszaadni a közösségnek. Ezen céllal 

pályázom meg a referensi posztot is: szeretném jobbá tenni az egyetemi környezetet, úgy, ahogy 

csak lehet. Első lépésként női szervezetet tervezek alapítani, a továbbiakban pedig az eddig 

eltussolt témákat emelném a felszínre, mint a mentális egészség, lakhatási problémák, határon túli 

magyar hallgatók és külföldi hallgatók segítése, és még sorolhatnám. 

 

Jelenlegi és eddigi tevékenységeim 

Jelenleg az Erdős Pál Kollégium diákbizottságának tagja vagyok, részt vettem a gólyanapok 

szervezésében, illetve folyamatosan újabbnál újabb ötletekkel bombázom a bizottságot a kolis élet 

fellendítése érdekében. 

Már iskolában is folyamatosan „szervezkedtem”. Egyedül lendítettem fel az iskolaújságot (másfél 

évig főszerkesztőként, íróként, tördelőként és illusztrátorként dolgoztam), hagyománnyá tettem a 

minden március 15-én megszervezésre kerülő Pilvax kávéházat (egész iskolai rendezvény). Részt 

vettem több Erasmus-programban is, melyeken belül kiemelkedő szerepet vállaltam. 

Mindemellett számtalan verseny, pályázat van a hátam mögött, valamennyi értékes kapcsolatokat 

és tanulságokat hagyott maga után. 



Krecht Hanna Regina Pályázat J6MYEI 

2 
 

A tanulmányi tevékenységek mellett jelent meg könyvem, képregényem, egy évig saját podcastet 

vezettem (Youtube-on megtalálható, illetve a helyi rádióban sugározták), illetve Youtube-

csatornámra készítettem tartalmat, nem utolsó sorban több digitális képregényem jelent meg. 

 

Miért tartom magam alkalmasnak a pályázott pozícióra? 

Úgy gondolom, széleskörű tapasztalattal rendelkezem, melyek hasznosnak bizonyulhatnak 

esélyegyenlőségi referensként. Jó előadóképességgel rendelkezem, illetve szeretek emberek közt 

lenni, emberekkel együtt tevékenykedni. Képes vagyok szükség esetén improvizálni, és nem 

riadok el a vezetői pozíciótól sem. Lehet, száraznak tűnik ez a felsorolás, de próbálom érthetően 

bemutatni magam szükségtelen anekdoták és esettanulmányok nélkül. 

Mindemellett tisztában vagyok hiányosságaimmal is: néha tudok kissé lobbanékony lenni, 

vontatottabb folyamatoknál pedig előtör belőlem a türelmetlenség. Ezeken folyamatosan próbálok 

javítani, vagy legalábbis hasznot húzni belőlük a produktivitás érdekében. 

Ami készségeimet illeti, beszélek angolul (C2), románul (C1) és egy keveset németül (A2). Tudok 

bánni a Microsoft-csomag legtöbb eszközével, illetve értek a digitális média gyártásához, 

videóvágáshoz, illusztráláshoz (főleg képregények, de bármi is), podcast-készítéshez, 

prezentációk készítéséhez. 

 

Összegezve 

Fontosnak tartom az élhető diáklétet, elvégre legtöbbünknek ekkor indul a nagybetűs élet. Pont 

ezért érdemes bele energiát és erőforrásokat fektetni. Remélem, kellően meggyőző érveket hoztam 

fel, hogy megfontoljanak az esélyegyenlőségi referens pozícióra.  
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